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“Başkan değil
hizmet eriyim”

“TEMMUZ ayından itibaren ev sahipleri
kiracılardan intikam alacak” iddiasında
bulunan İzmir Emlak Kulübü Başkanı
Rıdvan Akgün, “Kiracı ve ev sahibi
savaşında beklenen son geliyor. Mülk
sahipleri Hükümet’in  tasarrufları sonucu
yapılan  yüzde 25 zam hıncını kiracılardan
çıkaracak”  ifadelerini kullandı.  � 9’da

31 Mart Yerel Seçimlerinde Kemalpaşa
Belediye Başkanı seçilen Mehmet
Türkmen, mazbatasını 15 Temmuz Kültür
Merkezi'nde düzenlenen törenle aldı.
Türkmen, “Bana olan güveniniz benim için
büyük bir onurdur ve bu güveni boşa
çıkarmamak adına elimden gelenin en
iyisini yapacağım” dedi.  � 7’de

“Tüm dengeler
ALLAK BULLAK”

İRAN’INdoğrudan İsrail topraklarına
hava saldırısıyla uluslararası
kamuoyunun dikkati bir anda İran
üzerine odaklandı. 14 Nisan 2024
gecesi, İslam Devrim Muhafızları ve

İran Silahlı Kuvvetleri, Suriye’nin
başkenti Şam’daki konsolosluk
binasına yapılan saldırıya yanıt olarak
İsrail'e insansız hava aracı, balistik ve
seyir füzesi ile misilleme yaptı. � 2’de

“IYI PARTI’DE KURUMSAL
KIMLIK GUCLENMELI”

4
“Milletimizden 
mesajını aldık”

7 Ekim 2023’de Hamas’ın Aksa Tugayları Operasyonu ile başlayan
Gazze Katliamları, İran-İsrail gerginliğiyle yeni bir boyut kazandı

AZERBAYCAN Kadınları
Kültür Merkezi Derneği ve
İzmir Kent Konseyi’nin
düzenlediği Bahar Bayramı
etkinliğine katılan Konak

Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, bu tip proje
ve çalışmalara her zaman
destek olacaklarının 
sözünü verdi. � 6’da

HAYVANHakları Federasyonu (HAYTAP),
İzmir’de yeni seçilen belediye başkanları ve
ekiplerinin karnesini tutmaya hazırlanıyor.
Geçmiş dönemlerde oluşturdukları
karnelerin etkili olduğuna dikkati çeken
HAYTAP İzmir Temsilcisi Esin Önder, kimin
çalışıp kimin çalışmadığının objektif
kriterlerle ortaya çıkacağını söyledi. � 3’te

Başkanlara
HAYTAP radarı
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kazimerkmen@gmail.com

Hadi bakalım 
kolay gelsin! 
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AHMET DOĞRUYOL

İnsan olmak! 

KAZIM ERKMEN

ahmetdogruyol35@gmail.com

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Sağlığın değerini
anlamak! 
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‘DENİZ PARKI’
YUNANİSTAN Dışişleri Bakanlığı Atina'daki
"Okyanuslarımız Konferansı" sırasında biri
Ege, diğeri İyon Denizi’nde iki Deniz Parkı
ilan edeceğini duyurdu. Emekli Tümamiral
Doç. Dr. Cihat Yaycı’ya göre bu yeni bir
alicengiz oyunu. Yaycı, Natura 2000
projesine dikkati çekti. Atina’nın Ege’yi
kendi iç denizi olarak kabul ettiğini ancak
bunun da uluslararası anlaşmalara aykırı ve
kabul edilemez olduğunu söyledi. Cihat
Yaycı; “Yunanistan AB’yi kullanarak ada ve
adacıklara sahip çıkmak istiyor. Kendisine
devredilmeyen  adalara kuş yuvaları,
beslenme noktaları kurarak, kendi toprağı
olarak işaretlemeye çalışıyor” dedi.
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AKUBAMS Projesi ile Foça ve Saros
Körfezi’ndeki TSK harekat alanının kısıtlandığını
anlatan Doç. Dr. Yaycı, “Bir başka deyişle deniz
üstlerimizin önünü deniz memeli lerini  koruma
alanı ilan ettiler. Buralarda sonar
çalıştırılamayacağı, atış eğitimi
yaptırılamayacağı duyuruldu. Yunanistan eski
Cumhurbaşkanı’nın dediği gibi komşumuz
Adalar ve Ege  Denizi’nde hükümdarlığını
pekiştirecek. Yunanistan bu ilanlarla, adalar
denizini bir Yunan Gölü olarak gördüğünü tescil
ettirmeye uğraşıyor. Sadece Yunanistan’a değil
AB ve BM’ye de tepki göstermek lazımdır.
Türkiye Mavi Vatan’da oynanan bu oyunu
bozmalıdır” ifadelerini kullandı. � 8’de
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D VİTAMİNİ EKSİKLİĞİ     

Siyaset Bilimci Prof. Dr. Tosun, genel başkanlığı bırakacağını açıklayan Akşener’in
kararından dönebileceğini ancak ittifaklardan uzak durması gerektiğini vurguladı
SİYASET Bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun,
Akşener’in istifasını “Bir anlamda hem parti
yönetimine hem de seçmene hesap vermiş
oluyor” diye yorumladı. Tosun, “Meral
Akşener’in, başarısız genel başkanların parti
yönetiminden ayrılması gerekir gibi bir etik
duruşu var. Bu duruş önemli ve ilkeli. Ancak
burada biraz duygusal davrandığını
düşünüyorum” ifadelerini kullandı. �4’te
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GÜLER
KALAY

ÇİĞLİBelediyesi Nisan ayı olağan meclis
toplantısı ikinci birleşimi Başkan Onur Emrah
Yıldız idaresinde gerçekleşti. Huzur
haklarının Çiğli’de yaşayan SMA hastası
Doruk Çukurcu’ya bağışlanması önerisi oy
birliği ile geçerken karar ayakta alkışlandı.
Mecliste; 2023 yılı Faaliyet Raporu da oy
çokluğu ile kabul edildi. � 6’da
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ÇEVRE DOSTU TASARIMLAR  
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İran’ın doğrudan İsrail topraklarına hava
saldırısıyla uluslararası kamuoyunun
dikkati bir anda İran üzerine odaklandı.

14 Nisan 2024 gecesi, İslam Devrim
Muhafızları ve İran Silahlı Kuvvetleri,
Suriye’nin başkenti Şam’daki konsolosluk
binasına yapılan saldırıya yanıt olarak İsrail'e
insansız hava aracı, balistik ve seyir füzesi ile
misilleme gerçekleştirdi. Çoğu bölgedeki
İsrail’i destekleyen Batılı ve Arap devletlerin
hava savunma sistemleri tarafından  İsrail
topraklarına yaklaşırken vuruldu. İsrail
Başbakanı Benjamin Netanyahu, İran’a
misilleme sözü verdi; ancak ABD Başkanı Joe
Biden gerilimi azaltma ve azami itidal
çağrısında bulundu. Aynı zamanda, İran
Silahlı Kuvvetleri Genelkurmay Başkanı
Mohammad Bagheri, olası bir İsrail karşı
saldırısına askeri tepkinin çok daha büyük
olacağına dair güvence verdi. 

İsrail’in Şam provokasyonuna İran’ın sessiz
kalması beklenmiyordu. Diğer yandan İran’ın
yanıtının yumuşak olduğunu belirtmemiz
gerekir. Tahran’ın İsrail’in yanı sıra gerek
Batılı gerekse Arap destekçilerinin hava
savunma sistemlerinin kapasitesini göz
önünde bulundurarak böylesi kısıtlı bir cevap

vermeyi seçmesi, kontrollü davrandığını
göstermektedir. Kontrollü ve hassas
dengelerin gözetilerek kurgulandığı açık bir
senaryodan bahsedebiliriz.  

HUKUKA AYKIRI
İsrail’in uluslararası hukuka aykırı olarak

bir başka ülkenin diplomatik misyonuna
saldırması çok ciddi bir provokasyon ve
uluslararası hukukun ihlalidir. Benzer bir olay
1999’da Yugoslavya’da Müttefik Kuvvet
Operasyonu sırasında Belgrad'daki Çin
büyükelçiliğinin NATO üyesi ülkeler
tarafından bombalanmasıdır; ancak dönemin
ABD başkanı Bill Clinton tarafından olayın
kazaen olduğu bildirilmiş ve Çin’den özür
dilenmiştir. İsrail’in Şam saldırı ise doğrudan
uluslararası hukuka aykırı bir harekettir;
ancak İsrail bu olayla ilgili ciddi bir yaptırımla
karşılaşmamıştır tıpkı Gazze’de aylardır süren
sivillere yönelik saldırılarında olduğu gibi. 

İsrail’in giderek daralan bir çember içinde
çatışma alanını genişletmek ve belki de bu
sayede dikkatleri İran üzerine çekerek
Gazze’deki başarısızlığını yeni bir
mağduriyetle örtbas etme girişimi olarak
görüyorum. İran’ın bölgesel bir savaştan

kaçınacağını, aynı şekilde Amerika’nın da
doğrudan İran’la sıcak çatışmaya girmek
istemeyeceğini Tel-Aviv’in dikkate alarak
hareket ettiğini düşünüyorum. Bu sayede
dikkatler Gazze’den uzaklaşarak İran’a
yönelecektir. 

ETNİK TEMİZLİK
7 Ekim 2023’ten beri süren Gazze’de sivil

halka karşı yürütülen etnik temizlik her şeye
rağmen İsrail’e başarı getirmedi. Gazze
giderek İsrail’i içine çeken bir bataklığa
dönüşmeye başladı. Netanyahu hükümetinin
sadece İsrail dışında değil, kendi kamuoyunun
da dikkatini başka bir yöne çekmeye ihtiyacı
olduğu çok açık. 

Ancak yine de farklı bir senaryo
gerçekleşir de İran’ın cevabının sert olması

durumunda bu kez de İsrail’e destek veren
hem Batılı hem de Arap ülkelerine güvenerek
bölgesel bir savaşı göze alabilir. Bu sayede
giderek artan İsrail karşıtı kamuoyunun
algısının değişmesi ve hatta İsrail’in mağdur
taraf olarak algılanması dahi mümkün
olabilir. Kısaca İran’ın sessiz kal(a)mayacağı
ve er ya da geç misilleme yapacağı öngörülen
Şam saldırısını, İsrail’in büyük çaplı bir algı
operasyonu olarak değerlendirebiliriz.
Nitekim İran’ın kontrollü misillemesi
dikkatleri Gazze Şeridi’nden ve
ABD-İsrail anlaşmazlıklarından
uzaklaştırdığı açık. 

BÖLGESEL SAVAŞ
Uzun yıllardır Batı

yaptırımları altında olan
İran’ın, Anglo-Sakson
dünyasının Ortadoğu’daki
ileri karakolu olan İsrail ile
doğrudan bir askeri çatışmaya
girerek bölgesel bir savaşın içine
çekilmeye çalışılması Tahran’ın
kolaylıkla rol alacağı bir senaryo
değil; ancak kontrollü bir misilleme ile
net bir cevap verdiği açık. Bunu Biden ile

Netanyahu görüşmelerinde görmek mümkün.
Diğer yandan Tahran bu temkinli ve kontrollü
misillemeye rağmen bölgedeki vekillerinin
eylemleri önümüzdeki süreçte artabilir. 

İsrail, genel olarak bölgede pervasızca
hareketlerine Batı’dan destek alacağı
garantisiyle devam etmekte ve bu cesasızlık
İsrail’i cesaretlendiriyor olmalı ki;
Gazze’deki sivil katliamının yanına
uluslararası hukuku bir kez daha
açıkça ihlal edebiliyor. İran’ın
buna bölgedeki vekilleri
aracılığıyla değil doğrudan
kendisinin yanıt vereceğini
öngörerek davrandığını
düşünüyorum. İran’ın
cevabının ne derece sert
olacağı İsrail tarafından
çok dikkate alındığını
sanmıyorum. Kaldı ki
İran’ın cevabının  sert
olması durumunda İsrail’in
mağduriyeti ortaya çıkacak ve
dolayısıyla mağdur bir ülkeye
yardım etmek Gazze’de aylardır
etnik temizlik yapan bir ülkeye yardım
etmekten çok daha kolay olacaktır.  Her
koşulda dikkatleri Gazze’den
uzaklaştıracağından ve uluslararası izolasyon
tehdidini yumuşatacağından emin olarak adım
attığı açık; ancak yine de İran’ın uyarı
niteliğindeki temkinli yaklaşımına İsrail’in
yeni bir atağı mümkün olabilir. Dikkatlerin
İran’a dönmesini sağlanmış olabilir fakat
bunun ne kadar süreceği de önemlidir. Bu
nedenle ABD’nin uyarılarına rağmen
Netanyahu, İran’a karşı yeni bir saldırı
planlayabilir. Böyle bir olasılıkta saldırının ne
ölçüde olacağı ise Biden-Netanyahu
pazarlığına bağlı olarak gelişecektir. 

Doğu Avrupa’da devam eden çatışma ve
Doğu Asya’da Tayvan üzerinden yeni bir
çatışma olasılığı nedeniyle Amerikan’ın
Ortadoğu’ya yeniden dönmek istemeyeceğini
düşünüyorum. ABD İran’la doğrudan bir
savaştan kaçındığı gibi Ortadoğu’da
çatışmanın kapsamının büyümesini de
desteklemeyecektir. Amerikan gücünün
Ortadoğu’ya yönelerek bölünmesi Ukrayna ve
Tayvan nedeniyle doğrudan Rusya ve Çin’e

fayda sağlar. 

İran da benzer şekilde bölgesel bir
savaştan ve doğrudan Amerikan-İran
savaşından kaçınmaktadır. İran’ın cevabının
çok kısıtlı olmasının nedeninin bu olduğunu
düşünüyorum. İran, doğrudan bölgedeki vekil
grupları üzerinden İsrail’i rahatlıkla

vurabilirdi ve bu
bölgede

yeni
bir

vekâlet
savaşının

başlangıcı olacağı gibi İran’ın uluslararası
tepki çekmesine neden olurdu. Tahran’ın
kendi topraklarından gönderdiği planlı ve
temkinli cevabı, aslında doğrudan yıkıcı zarar
vermek değil ama Tel Aviv’e Tahran’ın
varlığını hissettirmek ve olabildiğince
topyekün çatışmadan uzak durmak amacında
olduğu açık.

Netanyahu sadece uluslararası değil İsrail
kamuoyundaki baskıyı da bertaraf etmeye
çalışmakta. Dikkatler İran'a çevrildiği sürece
İsrail, Gazze'de aktif düşmanlıkları daha
güvenli bir şekilde yürütebilir. Gazze’den ve
Batı Şeria’dan tüm Filistinlilerin kovulması
planları, Filistin meselesine yönelik olarak
İsrail’in uzun zamandır hayal ettiği nihai
çözüm. 

1979 Devrimi’ne kadar İsrail’in destekçisi
ve müttefiki olan İran’da bir rejim değişikliği
senaryosu İsrail’in çıkarlarını besleyecektir.
Bu nedenle İran’ın olası sert cevabı İsrail için
ardına saklanacağı yeni bir mağduriyet
yaratabileceği gibi, İran’da rejimi sarsıcı
uluslararası bir baskıyı da tetikleyebilir.
Ambargo ile yıllardır sıkıntılı olan İran’da

durumun istikrarsızlaştırma çabaları yeni
değil; ki ekonomik yaptırımlar da bunun

bir parçası. 
İran-İsrail gerginliğiyle

Türkiye’nin etrafındaki ateş
çemberi daha da genişliyor. Bu
nedenle T.C. Dışişleri Bakanı
Hakan Fidan’ın açıklamaları
önemli. Türkiye tarafsız denge
politikasını korumalı ve

bununla birlikte olası İran-ABD
gerilimini önleyici bir dış politika

izlemeli. Bölgede çok daha proaktif
olmamız gereken bir süreçteyiz. İran-

İsrail gerilimi Azeri-Ermeni çatışmasını
yeniden alevlendirebileceği gibi sınırlarımız

içinde de terör eylemleri kışkırtılabilir. 
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İran-İsrail gerginliğiyle Türkiye’nin etrafındaki ateş çemberi daha da
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birlikte olası İran-ABD gerilimini önleyici bir dış politika izlemeli
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HAYTAP Hayvan Hakları Federasyonu,
İzmir’de yeni seçilen belediye başkanları ve
ekiplerinin karnesini tutmaya hazırlanıyor. Geçmiş
dönemlerde oluşturdukları karnelerin etkili
olduğuna dikkati çeken HAYTAP Hayvan Hakları
Federasyonu İzmir Temsilcisi Esin Önder, kimin
çalışıp kimin çalışmadığının objektif kriterlerle
ortaya çıkacağını söyledi.

‘CERRAHİ DENEYİM ŞART’
Sokak hayvanları konusunda önemli

çalışmaların yapılması gerektiğine vurgu yapan
Başkan Önder, “Patili dostlarımızın hayat
standartlarının yükselmesi gerekir. Hayvan hakları
ihlalleri devam ediyor. Şiddet bitmiş değil.
Hayvanların da toplumun bir parçası olduğu
unutulmaz; insan-hayvan çatışması yaratacak tüm
müdahalelerden kaçınılması gerekir. Sokak
hayvanları için, yasaya göre zorunlu olan
kısırlaştırma operasyonlarında sadece cerrahi
deneyimi olan veteriner hekimler çalıştırılmalı,
cerrahi prosedürler tam anlamıyla yerine
getirilmelidir. Hayvanların barındırıldığı tesislerde,
hayvanlara sevgi ve saygı duyan insanlar istihdam
edilmelidir. Ülke genelinde baktığımız zaman yerel
yönetimlerin sokak hayvanlarına farklı yaklaşım
sergilediğini görüyoruz. Avrupa standartlarının
üzerinde bir yaklaşımı ülkemizde görmek istiyoruz.
Yerel seçimlerin ardından yeni bir dönem başladı.
Bu dönemin iyi değerlenmesinden yanayız” dedi.

Düzenlenen karnelerin fark yarattığını belirten

Önder, “Geçtiğimiz dönemde belediyelerin sokak
hayvanları konusundaki çalışmaları hakkında
karneler düzenledik. Listeye bakıldığında birçok
belediyenin karnesinin zayıf olduğu görüldü. Kimi
belediyeler de "hayvan dostu" unvanını kazandı.
Federasyonumuz listeyi yaparken sokak
hayvanlarının bakım tedavi kısırlaştırma tedavi,
STK'larla iş birliği içinde çalışma bütçeyi uygun
kullanma, ani denetimlerde elde edilen gözlem
liyakatli personel çalıştırma gibi kıstasları baz

aldı. Aynı kriterler
kapsamında yeni
dönemin karnelerine
başlıyoruz. Belediye
başkan aday
adaylıklarından başlayan
seçim kampanyalarında
çok sayıda can dostlarımız
için proje duyduk. Projeler
hayvan sevenlerimizin ilgisini

çekti. Ayakları yere basan projelerin hayata
geçmesi için ilgili başkan adaylarına destek verdiler.
Bu seçim vaatlerinin yerine getirilip
getirilmediğinin takipçisi olacağız” ifade etti. 

‘YENİ SAYFA AÇIYORUZ’
Yeni seçilen başkanlar ve A takımlarını yakında

ziyaret etmeye başlayacaklarını belirten Önder,
“İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’dan başlamak üzere kentimizdeki 30 ilçe
belediyesini tek tek ziyaret edeceğiz. Projelerinin
süreçleri hakkında bilgi alacağız. Geçmiş
dönemlerde gözümüze çarpan eksikler hakkında
biz de kendilerine bilgi vereceğiz. Belediye STK
iş birliği ile can dostlarımızın hayat

standartlarının yükseltilmesi için var
gücümüzle çalışacağız. Bu çalışmalarda

belediyelerin gösterdiği
performansın notlarını tutacağız.

Beş yıl sonra tamamlanacak
belediye karnesinin gidişatı
hakkında zaman zaman
kamuoyunu bilgilendireceğiz.
Deyim yerindeyse ara
karneler vereceğiz. Çalışan
belediye ile çalışmayan veya az

çalışan belediye ortaya çıkacak.
Biz yeni dönemin geçmiş

hataların tekrarlanmadığı yeni bir
sayfa açıldığını düşünüyoruz” diye

konuştu. 

Karabağlar İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne
bağlı Suç Önleme ve Soruşturma Büro
Amirliği ekipleri, Çalıkuşu Mahallesi'ndeki bir
evde yaşayan ve sevgili oldukları öğrenilen
C.G.Ç. (30) ile C.K.'nin (30) yasa dışı silah
imalatı ve ticareti yaptığı bilgisi üzerine
çalışma başlattı. 

Savcılıktan alınan talimat doğrultusunda
adrese gerçekleştirilen operasyonda, 11

ruhsatsız tabanca, 5 tüfek, 23 tabanca fişeği,
tabanca imalatında kullanılan malzemeler ile
çok sayıda tabanca parçası ele geçirildi. Olayla
ilgili C.G.Ç. ve sevgilisi C.K. gözaltına alınarak
emniyete götürüldü. 

Öte yandan olayın şüphelilerinden
C.G.Ç.'nin yağma, gasp, kasten yaralama ve
oto hırsızlığı suçlarından 34 adet kaydının
bulunduğu ortaya çıktı. (İHA)

İzmir İl Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı
Asayiş Şube Müdürlüğü ekipleri, 1 ve 7
Nisan tarihleri arasında kent genelinde
huzur ve güvenliğin sağlanması için
denetim yaptı. Kontrollerde çeşitli
suçlardan aranan 12 kişi ile 410 yoklama
kaçağı yakalanırken, 12 kişiye de
'uyuşturucu madde ticareti' suçundan
işlem yapıldı. Polisin yaptığı mekan, araç
ve üst aramalarında 12 ruhsatsız tabanca,
3 ruhsatsız pompalı tüfek, 9 kurusıkı
tabanca, 2 bin 19 uyuşturucu hap, bin 723
gram narkotik madde ve 13 çalıntı
motosiklet ele geçirildi. Çeşitli suçlardan
aranan 12 kişi tutuklandı. (DHA)

BİR HAFTADA 12 TUTUKLAMA

Aliağa’daki söküm tesislerine
asbest ve zehirli kimyasal madde
barındırdığı iddia edilen gemilerin
kente gelmesine yönelik İzmir Gemi
Söküm Koordinasyonu açıklama
yaptı. Açıklamayı yapan TMMOB
İzmir İl Koordinasyon Kurulu
Sekreteri Aykut Akdemir, Türkiye’de
yasal mevzuatın yetersiz kaldığını
söyledi. Akdemir, “Yaşanan
örneklerde gemi sökümleri ile ilgili
işlemlerin denetimlerin yetersiz
kaldığını göstermekte ve
kaygılarımızı doğrulamaktadır.
Gelen gemilerin yapım yılı,
teknolojisi ve kullanım alanları göz

önünde bulundurulduğunda asbest
ve radyoaktivite dahil olmak üzere
önemli miktarda tehlikeli ve zararlı
atık içerme ihtimali bulunuyor.
Yaşanan olumsuzlukların
tekrarlanmaması için gerekli yasal
düzenlemeler yapılmalı işletim
koşulları etkin bir şekilde
denetlemeler yapılmalıdır. Gemi
söküm sürecinin bilimsel ve teknik
değerlendirmeleri ile etkin bir
kamusal denetimle yürütülmesi için
gerekli çalışmaların ivedilikle
gerçekleştirilmesi gerekmektedir”
ifadelerini kullandı. Açıklamada
desteğini aktaran İzmir Büyükşehir

Belediye Başkanı Cemil Tugay,
“Durumla ilgili tehlikeli madde
envanter raporunun olup olmadığı
bilinmiyor çünkü paylaşılan bir
rapor yok. Aliağa’nın kurban olarak
görülmüş olma ihtimali yüksek
görülüyor. Oluşan çevre
sorunlarının denetlenemediği
ortaya konuyor. Bir an önce
denetlenebilir sorunsuz hale
gelmesi için öncelikle Bakanlığı
göreve davet ediyorum, İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak
incelemelerimiz ve çalışmalarımız
devam edecek” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

‘Yetersiz denetimler kaygılarımızı doğruluyor’
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VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI
2004 yılında aramızdan ayrılan

İzmir’in efsane Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Piriştina'nın 

bir süredir tedavi gören kıymetli eşi 

MİNE 
PİRİŞTİNA’NIN

vefat haberini üzülerek öğrendik. 
Merhumeye Allah’tan rahmet, 

Piriştina Ailesi’ne ve sevenlerine 
başsağlığı dileriz.

EGE TELGRAF AİLESİ

Yasa dışı silah ticareti
yapan sevgililer yakalandı

Tek tek not verecekler
SOKAK HAYVANLARI ÇALIŞMALARI HAKKINDA KARNELER OLUŞTURULACAK
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Tugay
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“Akşener yine
vazgeçebilir”

egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

31 Mart tarihindeki yerel
seçimlerden istediği sonucu
almaktan çok uzak kalan İYİ
Parti olağanüstü genel kurul
kararı aldı. İYİ Parti lideri Meral
Akşener genel kurul kararını
açıklamasının ardından aday
olmayacağını da sözlerine ekledi.
İYİ Parti’deki değişimle ilgili
olarak Milliyetçi Hareket Partisi
lideri Devlet Bahçeli’nin
“Ayrılma kararından vazgeçerek
partinin başında olması gerek İYİ
Parti anayasa değişikliğinden
tutun her konuda çaba gösteren
bir parti konumuna gelmesi
gerek” açıklaması da İYİ Parti
içerisinde büyük yankı uyandırdı. 

İYİ Parti’nin güncel
durumunu değerlendiren Siyaset
Bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun,
Akşener’in istifasını “Bir
anlamda 

hem parti yönetimine hem de
seçmene hesap vermiş oluyor”
diye yorumladı. Tosun,
“Akşener’in, başarısız genel
başkanların parti yönetiminden
ayrılması gerekir gibi bir etik
duruşu var. Bu duruş önemli ve
ilkeli. Ancak burada biraz
duygusal davrandığını
düşünüyorum. Çünkü yaşanılan
durum sadece Meral Akşener ile
ilgili bir başarısızlık değil. Kaldı
ki Akşener partinin kurucu ablası
ya da annesi olarak hem
seçmende hem parti teşkilatında
karizmatik bir meşrutiyete sahip.
Duygusal bir tercih olmakla
birlikte siyasetçilere ders olması
açısından görülmeyen bir örnek.
2018 yılında da böyle bir ayrılma
kararı vermişti. Kesin olarak aday
olmaz diye bir değerlendirme

yapmak için kongreye kadar
beklemek lazım. Liderler
tabandan gelen talepleri

dikkate alıyorlar. Bu
talepler çok yoğun olursa

kararından vazgeçme
ihtimali olabilir”

ifadelerini kullandı. 

İYİ Parti’nin şu an başka bir
parti ile yakınlaşmasının partinin
sonunu getirebileceğinin altını
çizen Tosun, “İYİ Parti’nin kendi
ideolojik kimliğini merkezde
konumlandırarak bir merkez sağ
parti olarak seçmeni geri çağırma
ihtimali var. Burada rakiplerin
beklentisi İYİ Parti’nin
tabanındaki seçmeni kazanmak.
Bu stratejiyi ele alarak
yakınlaşmaya çalışıyorlar. Ancak
son dönemde İYİ Parti
seçmeniyle AK Parti ve MHP
seçmeni arasında belirli bir sosyal
mesafe oluşmuş durumda.
Dolayısıyla bu seçmenin geri
çağırılması pek mümkün
görünmüyor. Ancak burada
önümüzdeki süreçte Cumhuriyet
Halk Partisi’nin (CHP) izleyeceği
politikalar önemli. İYİ Parti’nin
bu tartışmaları
sonlandırmasının tek yolu kısa
sürede kurumsal kimliğini
güçlendirmesinden geçiyor.
Parti içerisinde yaşanan bu
belirsizlik seçmenin
CHP’ye doğru
kaymasına neden

olabilir. Bu sürecin en az hasarla
atlatılması gerekiyor ki İYİ Parti
merkez sağ parti olma yönünde
güçlü adımlar atabilsin” dedi. 
“ÖRGÜT MÜ SEÇMEN Mİ?”

Meral Akşener’in aday
olmayacağını açıklamasının
ardından İYİ Parti İzmir
Milletvekili Müsavat
Dervişoğlu’nun adaylığını
açıklamasını değerlendiren
Tosun, “Kendisi ülkücü
gelenekten gelen güçlü bir aktör.
Parti içinde örgütte güçlü bir
tabanı var ve örgütün ağabeysi
olarak bilinen bir isim. Ancak
parti için asıl önemli olan
örgütün talepleri doğrultusunda
mı hareket etmek yoksa
seçmenin talepleri mi? Bunun iyi
analiz edilmesi gerekiyor”
ifadelerini kullandı. 

CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, partisinin
Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde
gerçekleştirilen grup
toplantısında konuştu.
Gündeme dair
değerlendirmelerde
bulunan Özel, Antalya’da
gerçekleşen ve 1 kişinin
ölümü ile sonuçlanan
teleferik kazası hakkında
konuşarak sorumluların
her zaman cezasını
çekmesinden yana
olduklarını söyledi. Yerel
seçim sonuçlarını da
değerlendiren Özel,
milletin kendilerine ağır
bir sorumluluk yüklediğini
ve bu süreci güzel
değerlendirerek 2028 Genel
Seçimlerinde de CHP’yi iktidar
yapmak istediklerini belirtti.

Özel, “31 Mart seçimlerinde
başta sizlere ilettiğim
teşekkürlerde olduğu gibi çok
önemli bir başarıyı yüzde 38’le

birinci parti olmayı, Türkiye’nin
birinci partisi olmayı, Türkiye’nin
en çok büyükşehiri olan, en çok il
belediyesi olan, Türkiye’de

toplam 35 ilde birinci parti olan,
en çok ilçe belediyesi olan parti
olmayı birlikte başardık. Şimdi
nüfusun yüzde 65’ine,
ekonominin yüzde 80’ine hizmet
etme yükümlülüğümüz var. Dün
MYK toplantımızı yaptık,
grubumuzla perşembe günü,
parti meclisimizle cuma günü,
Türkiye’den seçilen tüm
belediye başkanlarımız ve il
başkanlarımızla cumartesi ve
pazar günü bir araya gelerek bu
tarihi sorumluluğun yükünü
nasıl taşıyacağımızı, bize oy
veren hiç kimseyi nasıl pişman
etmeyeceğimizi, Cumhuriyetin
ikinci yüzyılının ilk seçimlerinde
birinci parti çıkan partimizi,
Cumhuriyetin ikinci yüzyılının

ilk genel seçimlerinde nasıl
iktidar yapacağımızı konuşmaya,
çalışmaya başlıyoruz” dedi. (İHA)

İYİ Parti’de hareketlilik devam ederken, Siyaset Bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun, Akşener’in
kararından dönebileceğini ancak ittifaklardan uzak durması gerektiğini vurguladı

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli,
partisinin Türkiye Büyük Millet Meclisi
(TBMM) Grup Toplantısında konuştu. 31
Mart Mahalli İdareler Genel Seçimi’ne
ilişkin değerlendirme yapan MHP lideri
Bahçeli, şu ifadeleri kullandı: "Türk
milleti hükmünü vermiştir. 14 Mayıs ve
28 Mayıs 2023 tarihlerinde yapılan
Cumhurbaşkanlığı ve Milletvekilliği
Genel Seçimlerinden yaklaşık 10 ay
sonra milletimiz bu defa da yerel
seçimler için sandık başına gitmiştir.
Yeni yüzyılın ilk seçimi tamamlanmış,
seçimsiz geçecek 4 yılın önü açılmıştır.
Milletimizin hür iradesiyle verdiği
demokratik karara saygılıyız, seçim
sonuçlarının ülkemize, milletimize ve

siyasi partilere hayırlı olması da
temennimizdir. Yerel seçimlerin
doğasıyla genel seçimlerin doğası elbet
farklıdır. İkisini birbirine karıştırmak
fahiş bir yanlıştır. 31 Mart yerel
seçimlerinden sonra rota değiştiren,
hedeflerinden sapan, iddialarından
cayan, yerinde sayan bir Türkiye yoktur,
olması da mevzu konusu değildir.
'Yerelde iktidar olduk' diyenler hayal
âlemindedir. 

Türkiye’de iktidar tektir ve o da
Cumhurbaşkanlığı Kabinesidir.
Fazladan üç beş belediye başkanlığı
kazanmakla yerel iktidar tantanası
koparanların siyasetin nesnel
gerçeklerine, milletin irade künhüne

vakıf olmadıkları ayan beyan ortadadır."
Bahçeli, şunları kaydetti: "Şımarıklığın
alemi hiç yoktur. Çünkü bugün
şımaranların yarın milletten şamarı
yemeleri mukadderdir. 31 Mart
seçimlerine katılım oranı diğer
seçimlerle mukayese edildiğinde
çarpıcı şekilde düşüktür. Bundan dolayı
milli irade tam ve eksiksiz olarak
sandığa yansımamıştır. 

Parti olarak milletimizin mesajını
aldık ve gerekli çalışmaları başlattık.
Milliyetçi Hareket Partisi ile Cumhur
İttifakı’nın çok güçlü bir şekilde millete
hizmet yolculuğunu sürdüreceğinden
herkesin emin olması başlıca
arzumdur." (İHA)

BAHÇELİ: MİLLETİMİZİN MESAJINI ALDIK
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Hadi
bakalım
kolay
gelsin!

Üç aylık yerel seçim süreci, başkanların
belirlenmesi ve nihayet bayramın da eklenmesiyle
bir çırpıda geldi geçti. Çiçeği burnunda başkanlar,
mazbatalarını alıp, devir teslimlerle koltuklarına
oturdu. Ziyaretler, tebrikler derken bir 3 ay da
böyle gelir geçer. Koltuğa ısınmak biraz zaman
alır. 100.gün dolduğunda her şey ortaya çıkar.

Bazı başkanlar koltuğa oturduktan sonra, işin
muhasebesine giriştiler bile. Borçlar, alacaklar
çıkartıldı, belediye binalarına büyükçe afişler
halinde asıldı. Kalem kalem sıralanan bu
rakamlar, eğer gerçeklerle bağdaşıyorsa, yeni
başkanların işi hayli zor. Zaten belediye
bütçelerinin büyük bölümü, personel maaşlarına
gidiyor. Kalan paralar ise hizmete yetmiyor.

Türkiyemizin acı gerçeği bu. “Devletin
devamlılığı esastır” kuralı her zaman geçerli
olduğuna göre, bu borçlar ödenecek, ardından
seçim döneminde sözü verilen proje ve hizmetler
gerçekleştirilecek. Tabi bunu yaparken, şişkin
kadrolarda tenkisata gidilip gidilmeyeceği de
meçhul. Anlayacağınız bazı acılar yaşanacak,
istenmeyen durumlar ortaya çıkacak.

Ben, ister iktidara mensup olsun, isterse
muhalefete, tüm başkanlara başarılar diliyorum.
Yaşadığımız kent İzmir ve onun 30 ilçesi. Ve bu
hinterlantta 4,5 milyondan fazla insan hayatiyetini
sürdürüyor. Bir o kadar da canlısı ve doğası var.
Bunlara sahip çıkmak, ihtiyaçlarını gidermek,
dertlerine derman olmak, “Şehr Emini”
dediğimiz başkanlarımızın görevi. 

Bu görevi onlara sandık başına giderek oy veren
veya vermeyen hemşehrileri verdi. “Oy namustur”
derler, millet de oyunu verdiği başkanlardan ona
sahip çıkmalarını her zaman bekler. Beş yıl
boyunca o koltuğu işgal eden başkan, verdiği
sözleri tutar, hizmet ve projeleri hayata geçirirse,
bir 5 yılı daha hak eder. Aksi takdirde, verdiği
sözleri tutmayan, vaadlerini hayata geçirmeyen
başkanların halktan yeniden görev istemeye hakkı
yoktur.

Gelelim İzmir’in çözülmesi gereken
meselelerine. Seçim döneminde Sayın Hamza
Dağ’ın vadettiği 3.Çevre Yolu mutlaka
yapılmalıdır. Kent trafiğini etkileyen battı-çıktılar
bir an önce inşa edilmelidir. Yeni katlı veya yeraltı
otoparkları ile kentin otopark sorunu
giderilmelidir. Hatta mevcut otoparklarda
ücretler makul seviyeye indirilmeli, araç sahipleri
için cazip hale getirilmelidir. 

Artık “İzmir’in Ağabeyi” olan Sayın Cemil
Tugay’ın elinde trilyonluk Büyükşehir bütçesi
olacaktır. Başlayan Buca Metrosu bitirilmelidir.
Körfez kirliliği meselesi halledilmeli, koku sorunu
tarih olmalıdır. Hemen hatırlatmalıyım ki,
havaların birazcık ısınması ile Meles Deltası ve
Halkapınar’dan yine kötü kokular
yükselmektedir. Nitekim bunu önlemek için
harekete geçen İZSU bölgede çalışmalara
başlamıştır.

Her yağmurda adeta göl haline gelen kentin
sokak ve caddeleri, bu manzaradan
kurtarılmalıdır. Kentsel dönüşümle artık şehrin
göbeğindeki gecekonduların modernizasyonu
sayesinde hem depreme dayanıklı bir kent
oluşmalı, gökdelenlerin gölgesinde kalan
varoşlarda yaşayan binlerce insanımızın hayatı
refaha ermelidir. Kentin tarihi ele alınmalı,
atalarımızdan yadigar eserler ayağa
kaldırılmalıdır.

Bir asfaltlama seferberliği ile peyderpey kentin
ulaşım altyapısı elden geçirilmeli, “yamalı
bohça”ya dönüşmüş vaziyetteki yollarımız
rehabilite edilmelidir. Çöp sorunu sadece bir
ilçenin meselesi olmamalı, ulaşım kolaylığı da
dikkate alınarak en az 8-10 adet Çöp Bertaraf
Tesisi kurularak bu sorunda giderilmelidir.

Hülasa İzmir’in onlarca sorunu yeni
başkanların kucağında, çözüm üretilmesini
beklemektedir. Bu konuda hiç çekinilmeden
merkezi hükümetten de destek istenmelidir.
Nitekim iktidarın İzmir milletvekilleri de destek
konusunda ellerini taşın altına koyacaklarını
deklare etmişlerdir. Bunları hatırlatırken,
başkanlarımıza “Hadi bakalım kolay gelsin!”
diyerek başarılı bir 5 yıl diliyoruz…

kazimerkmen@gmail.com

Devlet
Bahçeli

Tanju 
Tosun

Meral
Akşener

Müsavat
Dervişoğlu

MEMDUH
GÜNEY 

“CHP’yi iktidar yapmayı konuşuyoruz”

Özgür
Özel
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Bornova Kaymakamlığı tarafından Suphi Koyuncuoğlu
Anadolu Lisesi’nde düzenlenen bayramlaşma ve
tanışma toplantısında, Kaymakam Muzafffer
Şahiner, Belediye Başkanı Ömer Eşki, İlçe
Jandarma Komutanı Sadık Yazan ve İlçe Emniyet
Müdürü Osman Şahin tebrikleri kabul etti.
Kaymakam Şahiner, Başkan Eşki’nin seçildikten
sonra kendisini ziyaret ettiğini hatırlatarak,
“Sorunları ve yapılması gerekenleri biliyoruz. Hem
Bornova Belediyesi hem de muhtarlarımızla
işbirliği ve uyum içinde çalışacağımıza inanıyorum”
diye konuştu. Belediye Başkanı Eşki de,
“Olabildiğince yanyana, yardımlaşarak ve
birbirimize destek olarak devletimize ve
milletimize hizmet edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

‘İş birliği ve uyum 
içinde çalışacağız’

Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal, “31
Mart yerel seçimlerinde rakibimizin her
evden özgeçmiş topladığı bir süreçte ben
seçimi kaybetme pahasına bir kişiye bile
işe alacağıma dair söz vermedim. Halkçı ve
sosyal belediyecilik anlayışıyla Bayraklı’nın
parasını Bayraklılı vatandaşlarımız için
kullanacağıma dair söz verdim. Bizim
tercihimiz her zaman bir kuruşun dahi
hesabını vereceğimiz, şeffaf bir
belediyecilikten yana olacak. Seçim
çalışmaları esnasında da sıkça dile
getirdiğim gibi ‘Ben tutamayacağım hiçbir
sözü vermedim, vermeyeceğim!” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

‘Tutamayacağım hiçbir 
söz vermedim, vermem’

Yoğun bir
mesai ile
çalışmalarını
sürdüren ve bu
anlamda mesai
kavramı
tanımayan
Torbalı Belediye
Başkanı Övünç
Demir,
belediyedeki
birim ve
müdürlüklerde
değişikliklere
gitti. Belediye
bünyesindeki 29 müdürlüğün
19’una yeni isimler atayan Demir,
belediye yönetiminde de kendi
ekibini kurarak değişime belediye
birimlerinden başladı. Öte yandan
başkan yardımcılıklarına ise
Zümer Timur Mert, Kadir

Gözütok ve Uğur Özbent atandı.
Kendisi gibi, genç, dinamik ve
alanında uzman isimlerle Torbalı
için geliştirdiği projeleri hayata
geçirecek olan Başkan Demir,
atamaların Torbalı’ya hayırlı
olmasını diledi. (Haber Merkezi)

‘Kültürlerarası diyaloğa 
büyük katkı sağlayacak’
Türk dünyasının ortak değerlerini ve kültürel bağlarını vurgulamak üzere "Kızılelma" temasıyla
ilk kez düzenlenecek Uluslararası Turan Film Festivali’nin tanıtımı Ege Üniversitesi’nde yapıldı

(Egetelgraf.com’dan Safanur
Öztürk’ün haberi)

Ege Üniversitesi ile
Uluslararası Türk Kültürü
Teşkilatı (TÜRKSOY) iş
birliğinde 2-3 Mayıs tarihleri
arasında düzenlenecek
“Uluslararası Turan Film
Festivali”nin basın toplantısı
yapıldı. Toplantıya Rektör Prof.
Dr. Necdet Budak,
Cumhurbaşkanlığı Devlet
Arşivleri Başkanlığı Daire Başkanı
Ahmet Şahin, Şube Müdürü
Metin Elbey, İzmir İl Kültür ve
Turizm Müdürü AFahrettin
Kerem Çevik ve Turan Film
Festivali kurul üyeleri
katıldı. Festivalle ilgili
bilgi veren Prof. Dr.
Budak, “Festival
kapsamında
uluslararası film
yarışması,
söyleşiler, fotoğraf
sergileri, gösterim
seçkisi, resim sergisi,
konserler ve dans
gösterisi
sanatseverlerin
beğenisine sunulacak.
Festivale 77 ülkeden bin 55
başvuru yapıldı. Türkiye’den 158,
Azerbaycan’dan 47,
Kırgızistan’dan 31,
Kazakistan’dan 21,
Özbekistan’dan 15 ve
Türkmenistan’dan 10 film katılım
gösterdi. Yapılan tüm başvurular,
alanlarında duayen jüri
üyelerinden oluşan seçili kurullar
tarafından incelendikten sonra
dereceye girenler belirlendi.
Dereceye giren eserlerin yanı sıra
13 özel kategoride de ödüller
verilecek” dedi.

Prof. Dr. Budak, “Türk
dünyası sinemasının önemli bir
platformu olacak festivalin,

kültürlerarası
diyaloğa önemli
katkılarda
bulunacağına inancımız
tamdır. Bu festival,
farklı kültürler arasında
anlayışı artıracak ve
kardeşliği güçlendirecek değerli
bir fırsat sunacaktır.
İzleyicilerimizi festivalimizde
bizimle olmaya ve birlikte sinema
deneyimini yaşamaya davet
ediyoruz. Bu büyük
organizasyonda bizlerle birlikte
olan ve büyük desteklerini
gördüğümüz Kültür ve Turizm
Bakanlığı Sinema Genel

Müdürlüğüne, TÜRKSOY’a, çok
kıymetli sergilerini bizlere açacak
olan Cumhurbaşkanlığı Devlet
Arşivleri Başkanlığına ve
festivalimize destek veren gerek
ülkemizdeki gerekse Türk
Dünyasındaki değerli kurumlarına
şükranlarımı ifade ediyorum.
Uluslararası Turan Film
Festivalinin İzmir’imize,
bölgemize, ülkemize ve Türk

dünyasına hayırlı olmasını
diliyorum” diye konuştu.

KIZILELMA TEMASI
Festivalin “Kızılelma”

teması ile gerçekleşeceğini
ifade eden Ege Üniversitesi
Rektör Yardımcısı ve
Festival Kurul Üyesi Prof.
Dr. Mehmet Ersan,
“Kızılelma, ulaşılmak
istenen bir hedefi ifade
etmek için kullanılan bir
tabirdir. Sinema sanatında
da bizim bir hedefimiz var.
Organizasyon olarak,  Türk
dünyasında sinema filmi

üreten yönetmenleri tek çatı
altında toplamayı hedefledik.
Bunun dışında Türk devletlerinin
kültürel birikiminin sinema vasıtası
ile paylaşılmasını ve tüm dünyaya
tanıtılmasını amaçladık” dedi.

Ege Üniversitesi’nin başvurusu
üzerine “Uluslararası Turan Film
Festivali” ismi Türk Patent ve
Marka Kurumu tarafından patent

Genç başkandan
GENÇ KADRO

Marka olma yolunda
kurumsal adımlar…
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Hasat sevinci!
Kilosu 200 lira
Kuzey Yarımküre’de açık havada
kirazın ilk yetiştiği Manisa'nın
Şehzadeler ilçesinde hasat edilen
yılın ilk kirazı törenle satışa çıkarıldı.
İlyas Coşkuner'e ait 30 kilogram
kiraz, kilosu sembolik fiyat olan 500
liradan alıcı buldu. Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, "Bundan sonrası için
hasat törenlerinin daha kalabalık
olmasını ve  tüm illere hatta
Avrupa'ya ulaştığı festivaller yapmayı
hedefliyoruz" dedi. (DHA)

Meteoroloji’den
fırtına uyarısı
Meteoroloji 2'nci Bölge Müdürlüğü
Tahmin ve Erken Uyarı Merkezi
tarafından yapılan açıklamada, rüzgarın
İzmir Merkez ve Güzelbahçe, Narlıdere,
Balçova, Konak, Karabağlar, Gaziemir,
Buca, Bornova, Bayraklı, Karşıyaka, Çiğli,
Aliağa, Bergama, Çeşme, Dikili, Foça,
Karaburun, Kınık, Menemen, Urla’da
kuvvetli ve zaman zaman kısa süreli
fırtına şeklinde eseceği tahmin edildiği
bildirildi. Fırtınanın, akşam saatlerinde
etkisini kaybetmesini bekleniyor. (DHA)

FETÖ'nün hücre
evlerine baskın!
Fetullahçı Terör Örgütü / Paralel
Devlet Yapılanması'nda (FETÖ/PDY)
faaliyet gösterdiği anlaşılan esnaf
yapılanması ve hücre evlerinde
saklanan şüphelilere yönelik İzmir
merkezli gerçekleştirilen
operasyonda, hakkında gözaltı kararı
bulunan 45 şüpheliden 36'sı
yakalanarak gözaltına alındı.
Aramalarda, 35 bin 940 Dolar, 27 bin
250 Euro, 16 bin 850 Türk Lirası, çok
miktarda altın ile dijital materyal ve
örgütsel doküman ele geçirildi. (İHA)

Foça Belediye Başkanı Saniye Bora
Fıçı, ilçe halkının taleplerinin hayata
geçirilmesi ve belediye işleyişinin
ilçeye yakışır bir düzende olması için
kolları sıvadı. Fıçı, “Biz Foça’da büyük
ve birbirine sevgiyle bağlı bir aileyiz.
Elbette aile olarak evimize sahip
çıkacak, evimize gelecek her
misafirimizi bize yakışan
şekilde ağırlayacağız ve
Foça’nın adını tüm dünyaya
duyuracağız. Foça’nın
belediye çalışanıyla, sunulan
hizmetle, esnafıyla ve
tesisleriyle bir dünya
markası olması hedefimizin
temellerini atıyoruz. Bu
yolda tüm çalışma
arkadaşlarımla aynı heyecan
ve çalışma azmine sahibiz.
Foça’nın ismini, kaliteli

hizmetle, doğal yaşamıyla ve
misafirperver ev sahipliğiyle artık
herkes daha çok duyacak. Bu hedefe
giderken temeli sağlam atıyoruz.
Tüm çalışma arkadaşlarım ve ilçe
halkımızla ilçemize sahip çıkacak ve
dünya markası olma hedefine birlikte
ulaşacağız” dedi. (Haber Merkezi)
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ÇİĞLİ MECLİSİ’NDE FAALİYET RAPORU OYBİRLİĞİ İLE KABUL EDİLDİ

Çiğli Belediyesi Nisan ayı olağan meclis
toplantısı ikinci birleşimi Başkan Onur Emrah
Yıldız idaresinde gerçekleşti. Huzur
haklarının Çiğli’de yaşayan SMA hastası
Doruk Çukurcu’ya bağışlanması önerisinin oy
birliği ile geçtiği Mecliste; 2023 yılı Faaliyet
Raporu da oy çokluğu ile kabul edildi. Başkan
Yıldız; ekonomik krizin etkilerine değindiği
konuşmasında; “Faaliyet raporu, son beş
yılda; bulunduğumuz coğrafyada ve
ülkemizde yaşananlar ekonomik kriz ve
afetler düşünülerek değerlendirilmeli.”
ifadelerini kullandı. Çiğli Belediyesi Nisan ayı
ikinci meclis oturumuna; Başkan Onur Emrah
Yıldız’ın daveti üzerine Cumhuriyet Halk
Partisi Çiğli İlçe Başkanı Erkan Akar, Adalet
ve Kalkınma Partisi Çiğli İlçe Başkanı Oktay
Özdemir ve Milliyetçi Hareket Partisi Çiğli
İlçe Başkanı Orhan Yılmaz ile
muhtarlar ve çok sayıda vatandaş
da katıldı. Başkan Yıldız, 2023
yılı Faaliyet Raporu
görüşülmesi sırasında meclis
idaresini Başkan Vekili
Rıfat Özer’e bıraktı. Çiğli
Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız, faaliyet
raporunun
değerlendirilirken ülke
ekonomisinin ve yaşanan
olumsuz olayların da göz önünde
bulundurulması gerektiğinin altını
çizdi. Yıldız, “Faaliyet raporu; son 5 yılda
ülkemizin ve bulunduğumuz coğrafyada
yaşananlar düşünülerek değerlendirilmeli. Bu

5 yıllık süreçte 30
Ekim’de
İzmir’de bir
deprem,
pandemi ve
ardından da

tüm ülkemizi
etkileyen bir

deprem yaşadık.
Çiğli Belediyesi bu

konuda elinden gelen
tüm hassasiyeti göstermiştir.

Öte yandan ekonomik kriz, ülkemizi
teğet geçmemiştir. Bu nedenle; bizden önceki
yönetim faaliyetlerini bu yönde

şekillendirmiştir. Herkese teşekkür ederim.
Bu faaliyet raporunun da oy birliği ile geçmesi
gerektiğine inanıyorum” diye konuştu. 2023
yılı Faaliyet Raporu meclisten oy çokluğu ile
geçti.  Çiğli Belediye Meclisi yeni dönemin
ikinci oy birliğini Çocuk Meclisi’nden sonra;
huzur haklarının SMA hastası Doruk’a
bağışlanması kararıyla sergiledi. Başkan
Yıldız’ın “Çiğlimizde yaşayan SMA hastası bir
çocuğumuz var; ismi Doruk. Hayatını daha iyi
idame etmesi adına bu ayki iki meclisten
alacağımız huzur hakkını Doruk’a hibe etmeyi
teklif ediyorum” önerisi; önerisi meclis üyeleri
tarafından alkışlarla karşılandı. 
(Haber Merkezi)

Menemen Belediyesi tarafından hizmete
sunulan Türkiye'nin en büyük tematik çocuk
oyun köyü, İzmirlilerin ve çevre illerdeki
çocuklu ailelerin, bayram tatilinde buluşma
adresi oldu. Hem eğlendirip hem de öğreten

tesisi, tatil boyunca 50
bini aşkın kişi ziyaret
etti. Yoğun ilgiden
memnuniyet
duyduğunu söyleyen
Menemen Belediye
Başkanı Aydın
Pehlivan, "Çocuk oyun
köyümüz; İzmir'in her
ilçesinden çevre illere,
Bursa'dan Hakkari'ye
ve hatta yurt dışından
gelen misafirlerimize

kadar on binlerce ziyaretçiyi ağırladı. Yeni
dönemde gerçekleştireceğimiz projelerle de
sadece çocuk oyun köyümüzde değil,
Menemen'in farklı noktalarında akın akın
ziyaretçi ağırlayacağız” dedi.

Tematik çocuk köyü buluşma adresi oldu

Tire Belediye Başkanı Hayati Okuroğlu, bayram sonrası
mesainin başladığı ilk günde belediye içerisindeki
birimlerde ve müdürlüklerde değişiklik için düğmeye bastı.
Belediye bünyesinde toplam 23 müdürlüğün 11 tanesine
yeni isimler atayan Okuroğlu, belediye yönetiminde de kendi
ekibini kurarak değişime belediye birimlerinden başladı.
Başkan Okuroğlu, "Liyakat ve deneyimi ön planda tutarak,
ilk etapta 23 müdürlüğümüzün 11'ine yeni müdürlerimizi
atadık. Şimdiye kadar bu müdürlüklerde görev yapan ve
Tire'ye hizmet eden arkadaşlarımıza teşekkür ediyor, yeni
görev alan müdürlerimize de başarılar diliyorum. Tire'nin
bizden beklediği değişimi gerçekleştirmek, projelerimizi
hayata geçirmek ve uyum içinde çalışmak için
oluşturduğumuz kadromuzla ilçemize en iyi şekilde hizmet
etmeye odaklanacağız. Hayırlı uğurlu olsun" dedi.

Başkan Okuroğlu: Tire'nin 
beklediği değişim olacak

Alkışlar, SMA’lı Doruk
için duyarlı gönüllere

31 Mart Yerel Seçimlerinde
Güzelbahçe Belediye Başkanı
seçilen Mustafa Günay seçim
vaatlerinden biri olan ‘Sahil
Projesi’ için ilk çalışmalara
başladı. Belediye Meclis
üyeleri ve ekiplerle birlikte
önce sahili gezen Başkan
Günay, çalışmaları yerinde
inceledi yapılacaklarla ilgili
sabah yürüyüşü yapan
vatandaşlara da sahille ilgili
bilgi verdi. Başkan Günay,
“Mazbatamızı aldık, bayramı
geçirdik. Haftanın ilk günü
hemen sahil projesi için
kolları sıvadık.  Meclis
üyelerimiz de aramızda
bugün. Ekiplerimizle birlikte
ilk kepçeyi vurduk ve
çalışmalarımıza başladık.
Projemizde vaat ettiğimiz tüm
uygulamaları burada
göreceksiniz. Balık halinden

başlayıp gece pazarına kadar
devam eden, 800 metrelik
sahil şeridindeki; yürüyüş
yolları, oturma alanları,
aydınlatmalar, peyzaj
düzenlenmesi ve iş yeri
cephelerini doğal taş ile
kaplayarak modern
görünüme kavuşturacağız.
Vatandaşımız bu yaz modern
bir sahilde yürüyüş yapmanın
keyfine varacaklar. Burada
işletmelerimizi de mağdur
etmeden hızlı bir şekilde
çalışmalarımızı bitirip yaza
hazır hale getireceğiz. Söz
verdiğimiz gibi her bir
projemizi zamanı geldiğinde
gerçekleştireceğiz. Artık
seçim bitti. Güzelbahçeliler
bizden hizmet bekliyor. Artık
hizmet zamanı, artık iş yapma
zamanı” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Güzelbahçe’de Sahil 
Projesi yola çıkıyor

Azerbaycan Kadınları Kültür
Merkezi Derneği ve İzmir Kent
Konseyi’nin düzenlediği Bahar
Bayramı etkinliğine katılan Başkan
Mutlu, Konak Belediyesi olarak proje
ve çalışmalarda her zaman destek
olacaklarının sözünü verdi.
Azerbaycan’ın binlerce yıllık Bahar
Bayramı (Nevruz) İzmir’de
Azerbaycan Kadınları Kültür
Merkezi Derneği ve İzmir Kent
Konseyi’nin düzenlediği etkinlikle
kutlandı. Tarihi Havagazı
Fabrikası'nda düzenlenen Bahar
Bayramı etkinliğine Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu ile
birlikte İzmir Kent Konseyi Başkanı
Nilay Kökkılınç, Azerbaycan
Kadınları Kültür Merkezi Derneği

Başkanı Cevahir Ahmedova, CHP
Konak İlçe Başkanı Ozan Ali İlgazi ve
Konak Belediyesi Meclis Üyeleri
katıldı. Etkinlikte yaptığı konuşmada
Bahar Bayramı’nı kutlayan Başkan
Mutlu, Konak Belediyesi olarak
desteklerini sürdüreceklerini ifade
ederek, “Bu akşam sizlerle birlikte
olduğum için çok mutluyum. Dost ve
kardeş ülkemizin kadınlarının bu
kıymetli etkinliğinde birlikte olmak
çok güzel. Bundan sonra da Konak
Belediyesi olarak sizlerin her türlü
etkinlik, çalışma ve projesine destek
verecek ve her zaman yanınızda
olacağız. İçerdiği güçlü anlamlarla
barışa ve dostluğa yapılan bir 
çağrı olan Bahar Bayramınızı
kutlarım” dedi.

Azerbaycan kadınları baharı 
Başkan Mutlu’yla karşıladı
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Bornova’da ilk 
icraat asfaltlama

KARABAĞLAR’DA
aktif belediyecilik

Efes Selçuk’ta ilk
adım esnaf masası
Efes Selçuk Belediyesi’nin Nisan ayı
meclisinin ilk oturumunda gündem
maddeleri gereğince meclis
başkanvekilleri, divan kâtipleri,
encümen üyeleri ve komisyonlarda
yer alacak meclis üyelerinin
seçimleri yapıldı. Seçimden önce
Selçuk Esnaf ve Sanatkârlar Odası
tarafından kurulması talep edilen
Esnaf Masası, ilk meclis
toplantısında gündeme alındı. Esnaf
komisyonu üyeleri seçiminin
yapıldığı Meclis Toplantısının ilk
birleşiminde, Esnaf Komisyonuna;
Türker Uygur, Cem Subaşı, Metin
Erkan, Kamil Yılmaz seçildi.

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Hayati
Okuroğlu

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
bayram tatilinin ardından ilk mesai
gününe, Evka-3 Mahallesi’nde uzun
süredir talep edilen asfaltlama
çalışmasıyla başladı. Sabahın erken
saatlerinde Bornova Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ekipleriyle buluşan
Başkan Eşki, temiz yollar düzgün
kaldırımlar hedefine ulaşmak için
yaptıkları başlangıcın, yoğun bir
çalışma temposu içinde devam
edeceğini ifade ederek, “Bornova’da
temiz yollar, düzgün kaldırımlar inşa
etmek istiyoruz. Bugün ilk başlangıcı
yaptık. Bundan sonra da aynı yoğun
bir çalışma temposu içinde
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki
Ömer 
Eşki
Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki

Ömer 
Eşki
Ömer 
Eşki

Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 
Helil 
Kınay 

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu 

Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay yönetiminde toplanan
Karabağlar Belediye Meclisi, 2023 yılı
faaliyet raporunu kabul etti.
Toplantıda ihtisas komisyonlarının
üyeleri de belirlendi. Başkan Kınay,
“Karabağlar Belediyesi’nin devam
eden pazaryerleri, spor merkezleri
gibi projelerinin yanı sıra, İzmir
Büyükşehir Belediyemizin yatırım
programına aldığı projelerle, 2024
yılında daha aktif belediyecilik
örneğini sergileyeceğiz. Bunu her
türlü iyi eleştiri ve katkıyı dikkate
alarak, meclisimiz, yönetimimizle,
sürece katılacak her bir
vatandaşımızla birlikte yapacağız”
diye konuştu.

Onur
Emrah
Yıldız 

Doruk
Çukurcu
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15 Temmuz Kültür Merkezi'nde
düzenlenen törende, Kemalpaşa'nın yeni
Belediye Başkanı Mehmet Türkmen ve meclis
üyeleri mazbatalarını aldı. Törenin ardından
Başkan Türkmen, CHP Kemalpaşa İlçe
Başkanı Ahmet Yılmaz ve Kemalpaşalılar ile
birlikte Atatürk Anıtı'na çelenk sundu.
Emekleri dolayısıyla herkese teşekkür ettiğini
belirten CHP Kemalpaşa İlçe Başkanı Ahmet
Yılmaz, “Kemalpaşa için çalışmaya hazırız.
Güveniniz için minnettarız. Hepinize
saygılarımı sunarım. Teşekkürlerimi
iletiyorum. Bu süreci alnımızın akıyla
tamamladık. Söz artık başkanımızda’’ dedi.
Asıl mazbatanın gönlünde olduğunu belirten
Başkan Türkmen, “Bugün buraya resmi bir
görevi yerine getirmek için geldik. Biz zaten
mazbatayı 31 Mart günü halkımızdan almıştık.
Bu mazbata için emek veren herkes
benim gönlümdedir. Ben herkesin
belediye başkanı olacağım.
Kemalpaşa’ya unutulmaz hizmetler
gerçekleştireceğiz” dedi.

COŞKULU KARŞILAMA
Çelenk sunma töreninin

ardından Kemalpaşa
Belediyesi’nde gerçekleştirilen devir
teslim töreninde belediye binasına
alkışlar arasında giriş yapan Mehmet
Türkmen herkesle tek tek tokalaştı.
Başkanlık makamına geçerek görevi Başkan
Karakayalı’dan teslim alan Türkmen, emekleri
dolayısıyla teşekkür etti.

Kemalpaşa Belediyesi bahçesinde bulunan

kalabalığa seslenen
Başkan Türkmen,
‘’Bugün burada,
Kemalpaşa'nın
yeni başkanı
olarak sizlerin

karşısına çıkmanın
gururunu

yaşıyorum. Bu kutlu
görevi layıkıyla yerine

getirebilmek için büyük bir
sorumlulukla hareket edeceğimizi

bilmenizi isterim. Öncelikle, bana bu önemli
görevi layık gören Kemalpaşa halkına sonsuz

teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bana olan
güveniniz benim için büyük bir onurdur ve bu
güveni boşa çıkarmamak adına elimden
gelenin en iyisini yapacağımı taahhüt
ediyorum. Burada sadece bir başkan olarak
değil, bir hizmet eri olarak bulunuyorum.
Kemalpaşa'nın gelişimi, refahı ve huzuru için
gece gündüz birlik ve beraberlik içinde
çalışarak, Kemalpaşa'yı daha da büyük
başarılara taşıyacağız. Son olarak, bu önemli
günde yanımda olan herkese teşekkür ediyor,
saygılarımı sunuyorum. Hepinize sevgi ve
selamlarımı iletiyorum. Teşekkür ederim"
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
altyapısından üstyapısına baştan sona
yenilediği tarihi Kemeraltı Çarşısı’nda
sunduğu ücretsiz internet hizmet
noktası sayısını 29’a çıkardı. İkinci etap
çalışmasıyla toplamda 4 kilometrelik
WizmirNet kapsama alanına ulaşıldı.
İzmir Büyükşehir Belediyesi,
UNESCO Dünya Mirası Geçici
Listesi'ne giren tarihi Kemeraltı
Çarşısı’nı korumak, yaşatmak ve
gelecek kuşaklara aktarmak amacıyla
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor.
Tarihi çarşıyı altyapısından üstyapısına
baştan sona yenilemeyi sürdüren İzmir
Büyükşehir Belediyesi, WizmirNet
ücretsiz internet ağını da genişletiyor.
Proje kapsamında Kızlarağası Hanı,

Ali Paşa Meydanı, Balıkçılar Meydanı,
Sinagoglar Meydanı, Milli Kütüphane
Caddesi, Anafartalar Caddesi ile
birlikte 2 kilometre uzunluğundaki
kesintisiz Kemeraltı Çarşı hattında 17
hizmet noktasının kurulumunu yapan
İzmir Büyükşehir Belediyesi, bu
noktaların sayısını arttırmaya devam
ediyor. İkinci faz çalışması yapılarak
mevcut nokta sayısı 29’a çıkarıldı.
Kullanıcılara 120 Mbps bağlantı
hızında erişim imkânı sağlayan
WizmirNet hizmetinin devreye alındığı
tarihten bu yana 25 binden fazla kişi
sisteme bağlandı. Bu sürede 2 bin 53
GB download, 148 GB upload gibi
büyük bir veri kullanımı yapıldı.
(Haber Merkezi)
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2024-2029 döneminin ilk belediye meclisi toplantısı
Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz’ün başkanlığında
yapıldı. Dikili Belediyesi Mustafa Kemal Atatürk Kültür
Merkezi Çok Amaçlı Salon’da gerçekleşen meclis
toplantısında meclis başkan vekilleri, divan katipleri,
encümen üyeleri ve ilgili komisyon üyeleri belirlendi.
Yeni dönemde de hizmet seferberliğini sürdüreceğini
belirten Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz, şu
ifadelerde bulundu: “Yoğun seçim süreci sonunda Dikili
halkının takdiriyle bir kez daha Belediye Başkanı seçilip
mazbatamızı aldık. Bugün yeni seçilen belediye meclis
üyelerimizle birlikte ilk olağan meclis toplantımızı
gerçekleştirdik. Uyum içinde çalışacağımız güçlü bir
belediye meclisimizle önemli işler başaracağımıza
inanıyorum. Dikili'mize hayırlı olsun."

“Uyum içinde güçlü
Dikili için çalışacağız”

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

İnsan
olmak!

19. YY'da Nietzsche "Tanrı öldü, onu
biz öldürdük" demiş. 

20.YY'da ise Erich Fromm; "İnsan
öldü, onu biz öldürdük. Yaşasın
nesneler, yaşasın makineler" demiş.

21. Yüzyıl öncesindeki iki asırda
insana, insanlığa bakış açısını
özetlemişler adeta.

19. Yüzyılda insanın fıtratında olan bir
Yaradana inanmak adeta askıya
alınmışken, 20. Yüzyılda insanın
duygularının öldürülmesi, paranın,
makinelerin, nesnelerin kölesi olması ve
bugün 21. Yüzyılda insanların
bireyselleşmesi, yalnızlaşması gelinen
sürecin son evresi olmalı.

Küreselleşen yeni dünya düzeninde,
vatan, bayrak, aile, kardeş gibi pek çok
değerin önemini yitirmesi, önümüzdeki
zaman diliminde küresel güçlerin
dünyayı daha kolay yönetebileceğinin de
bir göstergesi olmalı.

Bir ülkede yaşayan bireylerin ortak
aklını, değerlerini, vicdanını, fikrini,
umudunu dış etkenlerden bağımsız
biçimde yeniden oluşturacak bir devrime
ihtiyaç var belki de.

İnsan olmak ile insan gibi görünmek
ise farklı şeyler.

Özellikle ABD ve Avrupa ülkeleri
başta olmak üzere batı dünyasının
dünyada yaşanan insanlık dışı
uygulamalara sessiz kalması kabul
edilemez.

Ülkemizde ise, insanların kendileri gibi
düşünmeyene, kendilerinden olmayana
ötekileştirdikleri, sizden olmayanlara
karşı her türlü adaletsizliğin uygulandığı,
işe girişlerde mülakat adı altında yapılan
sınavlarda yaşanan güvensizlik ortamıyla,
gençlerin umutlarının çalındığı bir
ortamda, elbette yetişmiş beyinler yurt
dışına gitmek ister.

Bizim gençlerimizin hayatı sınavdan
sınava koşarak geçerken, ülkemize gelen
milyonlarca mültecinin bir bölümüne
sınavsız üniversite hakkı tanınması,
mültecilere vatandaşlık hakkı verilerek
ülkemizde eczane açmalarına, hekim
olarak çalışmalarına, ticarethane
açmalarına fırsat verirseniz bu ülkenin öz
evlatları olan gençlerimizin umutlarını da
çalmış olursunuz ve küstürürsünüz.

Toplumların bir arada
yaşayabilmelerinin temel harcı adalettir.
Devletlerin öncelikleri kendi
vatandaşları olmalıdır. Elbette insan
olmanın gereği mültecilerin bazı insani
gereksinimlerinin karşılanması zaruri
hale getirebilir.

Ancak siz mültecilere kendi
vatandaşınıza vermediğiniz hakları
verirseniz karmaşaya ve huzursuzluğa
sebep olursunuz.

Bir yandan her ailede en az üç çocuk
olsun diyerek ülke nüfusunun artmasını
isteyen devleti yöneten yöneticilerin,
diğer taraftan yetişmiş beyinlerin
ülkemizden gitmelerini göz yummalarını,
gençlerimizi ülkeden kaçırmalarını
anlamak mümkün değil. 

Yurt dışına giden yetişmiş
gençlerimizin, genç beyinlerimizin yurt
dışına gidiş gerekçelerinin sadece
ekonomik sebepler olmadığını hepimiz
biliyoruz.

Adaletin hakim olduğu, güven duyulan
bir yönetim şekli. İnsanların, dil, din, ırk,
mezhep, meşrep ve siyasi parti ayrımının
yapılmadığı bir güven ortamı insanı,
insan olduğunu fark ettirecektir.

Tüm insanların asgari müştereklerde
ortak aklı, ortak vicdanı, ortak fikri,
ortak umudu olmalı ki, insanlar, insanlık
huzura kavuşabilsin.

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Adil 
Kırgöz

Urla Belediyesi’nin ilk meclis toplantısı, Urla
Belediye Başkanı Yüksek Mimar Selçuk Balkan
başkanlığında yapıldı. Saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’nın ardından meclis toplantısının açılış
konuşmasını gerçekleştiren Başkan Selçuk
Balkan; “Dört buçuk yılın ardından bugün
burada, birlikte çalışacağımız yeni bir dönemin
başlangıcını yapıyoruz. Bu dönemde, şehrimizi
daha yaşanabilir, daha güvenli ve daha
sürdürülebilir hale getirmek için bir araya
geldik. Bizim için önemli olan her kararı,
ilçemizin geleceği ve halkımızın refahı
doğrultusunda almak olacaktır. Şeffaflık, adalet
ve katılımcılık ilkeleri doğrultusunda hareket
edeceğimiz çalışmalar gerçekleştireceğiz” dedi. 

“Şeffaflık, adalet ve 
katılımcılık ilkemiz” 

“Kemalpaşa’ya unutulmaz
hizmetler kazandıracağız”

31 Mart Yerel Seçimlerinde Kemalpaşa Belediye Başkanı seçilen Mehmet
Türkmen, mazbatasını 15 Temmuz Kültür Merkezi'nde düzenlenen törenle aldı

Mehmet 
Türkmen
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Türkmen
Mehmet 
Türkmen
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Türkmen
Mehmet 
Türkmen
Mehmet 
Türkmen
Mehmet 
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Mehmet 
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Mehmet 
Türkmen
Mehmet 
Türkmen
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Dışişleri Bakanlığı tarafından yapılan yazılı
açıklamada, Yunanistan Dışişleri
Bakanlığı’nın açıklamasında 16-17 Nisan'da
Atina'da düzenlenecek "Okyanuslarımız
Konferansı" sırasında biri Ege Denizi’nde,
diğeri İyon Denizi’nde iki yeni Deniz Parkı
ilan edeceğini duyurduğuna dikkat çekilerek
şunlar kaydedildi:

"Yunanistan’ın, Ege sorunları bağlamında
öteden beri hemen her platformdan istifade
etme çabası içinde olduğu bilinmektedir.
İlişkilerimizde son dönemde görülen
yumuşamaya rağmen Yunanistan'ın bu defa
da çevreyle ilgili hususları istismar ettiği
görülmektedir.

Ege sorunlarını ve egemenliği uluslararası
anlaşmalarla Yunanistan’a devredilmemiş
bazı ada, adacık ve kayalıkların statüsüne
ilişkin hususları kendi gündemi çerçevesinde
kullanmamasını Yunanistan’a tavsiye
ederiz"denildi.

Avrupa Birliği (AB) dahil üçüncü
taraflara, "Yunanistan'ın çevre programlarına
yönelik siyasi hamlelerine" alet olmaması
konusunda ikazda bulunulan açıklamada,
uluslararası deniz hukukunun, kapalı ya da
yarı kapalı denizlerde kıyıdaş devletler
arasında çevre konuları dahil işbirliğini teşvik
ettiğinin altı çizilerek, Türkiye'nin Ege
Denizi'nde Yunanistan'la işbirliğine her
zaman hazır olduğu vurgulandı.
DENIZ PARKI NEDİR?

Deniz parkı, ekolojik sürdürülebilirliği
sağlamak, deniz bilincini ve anlayışını teşvik
etmek, deniz rekreasyon faaliyetlerini
mümkün kılmak ve Yerli halklar ve kıyı
toplulukları için faydalar sağlamak için
ayrılmış bir deniz alanından oluşan
belirlenmiş bir parktır.

Konu hakkında değerlendirme yapan
Emekli Tümamiral Doç. Dr. Cihat Yaycı’ da
Natura 2000 projesine dikkat çekti. Atina’nın
Ege’yi kendi iç denizi olarak kabul ettiğini
ancak bunun da uluslararası anlaşmaya aykırı
olduğuna dikkat çekti.
ADALAR

Emekli Tümamiral Doç. Dr. Cihat Yaycı
sözlerine; Yunanistan AB.yi kullanarak ada ve
adacıklara sahip çıkmak istiyor. AB.nin doğal
projesi olan “Natura 2000”’i kendi egemenlik
haklarını için kullanıyor. Kendisine
devredilmeyen adalara Natura 2000 projesi
gerekçesiyle, kuş yuvaları,beslenme noktaları
kurmakta ve kendi toprağı olarak
işaretlemeye çalışıyor.

Deniz Parkı  denilen mesele buraları doğal
koruma alanı ilan etmek, doğal yapıyı bozacak
faaliyetleri engellemek, canlıların yetişmesini
sağlamak, tabiatı korumak için yapılan bir
girişim diyebiliriz. Bu konuya
denizleri,okyanusları korumak için sadece
çevreci gözüyle bakmamak gerekir. Kapitalist
güçler artık emellerini, çevreci kılıfı altında
emperyal bir takım  maksatlar yatmaktadır.

Şimdi bakın Türkiye’de üç tane tuzak/proje
vardır. Deniz Parkı üçüncü tuzaktır. Birisi
akubams denilen deniz memelerini korumak
alanlarını ilan etme projesi ki bu proje de
Avrupa Birliği projesidir. İkincisi Natura
2000.Bu proje kuş türlerini, bitkileri korumak
maksatlı bir projedir. Üçüncüsü ise; Okyanus
parkları, Deniz Parkı projesidir.

Bakın ilk ikisinde  başımıza neler geldi.
Birincisi; Akubams projesi; deniz memeleri
kapsamında Yunanistan ve AB adalar
denizinde, bir takım alanları “Deniz
Memeleri” koruma alanları olarak ilan etti.

İlan edilen alanlardan bazıları, Foça’nın ve
Saros Körfezi’nin önleridir. Bizim  atış ya da
eğitim yaptığı alanlar. Sadece Saros
Körfezi’nde yapabiliyoruz. Deniz
kuvvetlerimizin eğitim alanlarını , bir başka
deyişle deniz üstlerimizin önünü deniz
memelerini  koruma alanları olarak ilan
ettiler. Buralarda sonar çalıştırılamıyacağını,
bununla birlite atış eğitimi yaptırılamıyacağını
ilan edildi.

Bu ne demek; 
1.Türk Deniz Kuvvetleri bu alanları

kullanamıyacak
2.Sonar çalıştırılmayarak,Yunan

denizaltıları tespit edilemiyecek
3. Saros Körfezi’ni dışına Yunan denizaltısı

gelse  tespit edemiyeceğiz.
4. Foça ve Saros körfez  bölgesinde eğitim

ve atış yapamıyacağız.
Bu büyük bir tuzaktır.
İkincisine gelince ; Natura 2000 projesi.

Aman AB projesidir destek verelim, bizde
katılalım diyerek bu projeye imza vererek
bizde katıldık. Yunanistan eski
Cumhurbaşkanı Natura 2000 projesi ikide bir
bizim milli güvenlik açısından çok önemli dedi
ama bizimkilerden ses çıkmadı.

Egemenliği anlaşmalarla Yunanistan’a
devredilmemiş 152 adaya kuş yuvaları
yaptılar.  Kuşları, endemik bitkileri koruyacak
diyerek, kendilerini oralarda gösterebilmek
için, bu alanların  kendilerine ait
olduğu gösterecek faaliyetlerde,
markalamalarda bulundular.

Sadece Türkiye ve adalar denizi
ile sınırlı kalsa iyi. Kuzey Kıbrıs
Cumhuriyeti de bu tuzağa düştü.
Kuzey Kıbrıs Cumhuriyeti AB
projesidir diyerek onlarda
katıldılar. Karpaz Burnu,
neredeyse Kuzey Kıbrıs
Cumhuriyeti’nin  üçte bir alan alan
yerleşime kapatıldı. Nature 2000
nedeniyle Doğa Koruma alanı ilan
edildi. Kıbrıs Türkleri’nin
yerleşime engel olmak
için yapıldı.
152 ADA

Şimdi de
Okyanus Parkı,
Deniz Parkı projesi.
Kimbilir hangi
kapatıma
girişiminde
bulunacak,
Yunanistan eski

Cumhurbaşkanın dediği gibi Yunanistan’ın
Adalar ve Ege  Denizi’nde hükümdarlığını
pekiştirecek. Bu sorgulanması gereken bir
durum.

Peki biz ne yapıyoruz? Biz tek taraflı olmaz
diyerek  itiraz ediyoruz. Madem Natura 2000’e
imza attık. Egeylaklara(152 ada) biz kuş yuvası
koyalım.Yunanistan’ı seyretmiyelim. Bu çok
önemli bir durumdur. Biz de Natura 2000’den
istifade edelim.Tek taraflı itirazla olmaz. Biz de
Pire limanın önünü,Yunan deniz üslerinin önünü
ilan edelim. Mesela Girit’in önünü ilan edelim.

Yunanistan bu ilanlarla, adalar denizini bir
Yunan Gölü olarak gördüğünü tescil ettirmeye
uğraşıyor. Yani buradaki alanları ben ilan
edebilirim diyor. Bunlar canlı varlıkların
korunması. Buradaki en büyük tehlike şudur.
Bunun gündem yapılması lazım.

Yunanistan Münhasır Ekonomik Bölge
hakkını kullanmak istiyor. Bir başka deyişle MEB
ilan ettiğini gösteriyor. Buralarda, sadece biz varız
diyor. Canlı varlıkları koruma hakkı Münhasır
Ekonomik Bölge hakkı olan devlete aittir. Bu
durumun sorgulanması lazım. Türkiye’nin MEB
hakkını bu bölgede kullanamazsın demesi
gerekmektedir. Sadece Yunanistan’a değil AB ve
BM’ye  de tepki göstermek lazımdır. Benim Mavi
Vatan haritasında MEB. gösterilmektedir
denmesi gerekmektedir. Türkiye bu oyunu
bozmalıdır.

MEB NEDİR?
Emekli Tümamiral Doç. Dr. Cihat

Yaycı; Bir ülke kıyılarından 200
deniz mili kadar alanda yani 350
kilometrelik bir alanda petrol ve
doğal gaz aramak, deniz canlılarını

ekonomik açıdan
değerlendirmek için tanınan
egemenlik haklarını ihtiva

ediyor.
7 Aralık 2023 de yüksek

düzeyde istişare toplantısı Atina’da
yapıldı. Atina Bildirgesi

imzalandı. Daha üç gün
geçtikten sonra

Yunanistan
Milli Savunma
Bakanı
“Türkler üç
şeyden
vazgeçmesi
lazım”dedi.

1.Yunanistan kara sularının artırılmaması
için T.B.M.M.de 1995 yılında alınan  kararı
iptal etmemiz

2.Libya Anlaşması’ndan
3.Mavi Vatan’dan vazgeçmeliler demişti.
Karşımızdaki devletin istediği üç talepten

ikisinin sorumluğu  bana aittir. Bu konu da
mütevazı olamayacağım.

Peki bu Atina mutabakatı ne oldu? Yunan
Dışişleri Bakanı Zürafa Adası bizimdir dedi.
Bu açıklamayı  30 Kasım da yapmıştı.
Bizimkilerden bugüne kadar hiçbir ses
çıkmadı. Devletler arası uygulama da  itiraz
etmezsen sen  bu durumu kabul etmiş
sayılıyorsun.

Türkiye’nin de Natura 2000 nedeniyle ilan
edeceği Deniz Parkları’nı tanımayacaksın.
Oralarda deniz tatbikatı yapacaksın.Yapılacak
anlaşmalarda çok dikkatli olmamız lazım.
Anlaşmanın sonuna bir dip not olarak da
yazılabilinir. Buna dikkat etmezsek
otomatikman bu durumu kabullenmiş oluruz.
Yunanistan iyi niyetli olmadığını bir kere daha
göstermiştir. Kendisini takım adaları devleti
olarak lanse etmeye çalışıyor. Türkiye’nin
haklarını yok saydığını bir kez daha
göstermiştir.

7 Aralık Atina Bildirisi’nden sonra bir sürü
olay olmuştur. Yunanistan’ın Türkiye aleyhine
bir süre beyanları olmuştur. Türkiye ise Deniz
Parkı açıklamasına kadar hiçbir şekilde cevap
vermemiştir. O zaman da söylemiştim.
Yunanistan ile nasıl geçiniyoruz ki dostluk havası
estirilen bu anlaşmayı imzaladık. Bazıları
Türkiye’ye yakın 10  adalara kapıda vize
uygulaması sağladık diye cevap vermişlerdi.
Zaten fakir olan bu adaların geçimi  Türkiye’ye
bağlıdır. Mikanos’a niye vize vermiyorsun, niye
anakarana vermiyorsun. Çünkü buralarda
Türkleri istemiyorlar. Kısacası Yunanistan’ın
kendi faydası olduğu için kapıda vize
uygulaması yapıyorlar.

Yunanlılar ise Türkiye’ye bırakın vizeyi,
pasaportu kimlik ile giriyorlar. Tehlikenin
büyüklüğüne bakar mısınız? Türkiye’de
FETÖ yeniden faaliyete geçti. Bazı
FETÖ’cüler Türkiye’ye girerken yakalandı
diye  haber çıkıyor. Türkiye’den kaçan
FETÖ’cüler herhangi bir ülkenin pasaportu
veya başka bir kimlik ile girseler biz onları
tespit edeceğiz.

Yunanistan ile masaya oturan veya
tokalaşan kişi  değil ellerini, kollarını kontrol
etmek zorunda. Neden dersiniz. Hatırlarsanız
bundan sonra “it dalaşı” olmayacak
denilmişti. Ben de it dalaşı nasıl olmayacak
diye endişemi belirtmiştim. İt dalaşı nasıl
oluyordu. Yunanistan’nın karasuları 6 mil,
uluslararası hukuka göre de hava sahası da 6
mildir. Yunanistan hava sahasını 10 mil olarak
uyguluyor. Bizim uçaklarımız da uluslararası
hukuka uygun olarak 6 mil olan hava sahasına
girmiyorlardı. Yunanistan 6 mil ile 10 mil
arasını uluslararası hukuka aykırı ihlal olarak
görünce  it dalaşı da otomatikman  oluyor.

Bakanlıklar kendi mevzuatları ile ilgili
uluslarası anlaşmalara imza atıyor. Bu durum
Deniz Kuvvetleri’nin hareket sahasını
kısıtlıyor. Ama denizciliğe verilen önem
Genel Müdürlük seviyesinde kalıyor.
Türkiye’deki çok başlılık koordineli hareketi
önlüyor. Deniz stratejisi ve politikaları tek
elden yönetilmelidir. Denizde kıyısı olmayan
ancak ihracatı denize bağlı devletler
Denizcilik Bakanlığı kurmuşlardır. Türkiye’de
böyle bir yapı yok.

Kaynak :
Emekli Tümamiral Doç. Dr. Cihat Yaycı

Cihat Yaycı

ÖZELÖZEL
HABERHABER

BÜLENT
ÖZGEN

HAKAN
SERBEST

Deniz Parkı ile Türkiye
OYUNAGETİRİLİYOR!
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“Evsahibi kiracıdan 
‘intikam’ alacak”

(Egetelgraf.com’dan Memduh
Güney’in haberi)

Hükümet’in enflasyonla
mücadele kapsamında Haziran
2022’de konut kiralarına
uygulamaya başladığı yüzde 25’lik
tavan zam uygulaması temmuz
ayında sona eriyor. Uygulamaya
devam edilmeyeceğinin
açıklanmasıyla birlikte kiracılar
kara kara düşünürken temmuz
ayından itibaren kira zamları 12
aylık enflasyon ortalaması alınarak
zamlanacak. Son açıklanan
rakamlara göre yıllık enflasyon
yüzde 68.5 olarak hesaplandı.
Bunun sonucunda şu an 10 bin lira
kira bedeli olan bir ev yüzde 25
uygulamasıyla 12 bin 500 lira, 12
aylık enflasyonla 15 bin 591 lira
olacak. Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası Piyasa
Katılımcıları anketine göre yıl
sonu enflasyonun yüzde 44 olması
bekleniyor. Sonuç olarak kiracıları
yüzde 25 zam uygulaması üzerinde
bir sonuçla karşı karşıya kalma
tehlikesi bekliyor.

DENGELER BOZULDU
“Temmuz ayından itibaren ev

sahipleri kiracılardan intikam
alacak” iddiasında bulunan İzmir
Emlak Kulübü Başkanı Rıdvan
Akgün, “Kiracı ve ev sahibi
savaşında beklenen son geliyor. Bu
sona ermeyle birlikte mülk
sahipleri Hükümet’in tasarrufları
sonucu yapmış olduğu yüzde 25
zam hıncını kiracılardan çıkarmaya
başlayacak. Bu gelişmelerle
birlikte piyasa yine düzelmeyecek.

Çünkü hiçbir veri,
piyasadaki gerçek
rakamları yansıtmıyor.
Eski kiracılar 3 bin liraya
oturmaya devam ediyor, o
kiracıya yüzde 100 zam yapılsa bile
piyasadaki ortalama rakama
yaklaşılamıyor. Hükümet’in aldığı
karar, sistemi bozdu. Yüzde 25
kararı alınmasaydı hayatın olağan
akışına göre enflasyon artışı
olsaydı bugün mahkemelerde yüz
binlerce evsahibi ve kiracı davası
olmayacaktı. Gelinen noktada
sistem tıkandı. Gerçekten maddi

imkanı
olmayan yüz

binlerce kiracı kara kara temmuz
ayını düşünüyor” dedi. 

‘EV ALMAK MUCİZE’
Konut kredisinde yaşanan

faizlere değinen Akgün,
“Memlekette belli bir geliri olanın
dışında kimsenin kredi alma

imkanı yok. Maliye Bakanlığı
talimatı verdi krediler kesildi.
Bununla birlikte kredi vermek için
çaba sarf eden bankalar da yok
ortada. Türkiye’de bu faizle kredi
alındığı zaman gerçekten daire mi
alınır yoksa kirada oturulmaya
devam mı edilir noktasına geldi
vatandaşlar. Ancak şu an kur
korumalı mevduat sisteminden
tasarruf edip parasını çekenler
gayrimenkul piyasasına yön
veriyor. Gayrimenkulde şu an
krediyle değil nakit parayla bir
satış dönüyor” diye konuştu. 

Türkiye’nin ihracatta yıldız
sektörlerinden maden sektörü
2023 yılında kaybettiği pazarları,
2024 yılında geri kazanıyor. Türk
madencilik sektörü 2024 yılının ilk
çeyreğinde ihracatını yüzde 6,3’lük
artışla 1 milyar 317 milyon
dolardan 1 milyar 400 milyon
dolara çıktı. Cumhuriyetimizin
ikinci yüzyılına fırtına gibi giren,
2024 yılının ilk çeyreğine Suudi
Arabistan, İngiltere, Güney Kore
ve Çin’deki pazarlama
faaliyetlerini sığdıran Ege Maden
İhracatçıları Birliği, 2024 yılının ilk
çeyreğinde ihracatını yüzde 16’lık
artışla 257 milyon dolardan 298
milyon dolara taşıdı. Ege Maden
İhracatçıları Birliği Yönetim
Kurulu Başkanı İbrahim Alimoğlu,
2024 yılının ilk çeyreğinde toplam
ihracatlarını yüzde 16
artırmalarına karşın, aynı zaman
aralığında en çok ihracat yaptıkları
ilk 10 ülkeye daha başarılı bir
grafik ortaya koyduklarını dile

getirdi. Alimoğlu, “2024 yılının
ocak-mart döneminde en çok
ihracat yaptığımız ilk 10 ülkeye
ihracatımızı yüzde 35’lik artışla 162
milyon dolardan 218 milyon dolara
çıkardık. 2024 yılı sonu için
belirlediğimiz 1 milyar 250 milyon

dolarlık ihracat hedefine emin
adımlarla ilerliyoruz” dedi.
MARBLE Doğal Taş ve
Teknolojileri Fuarı’nın arefesinde;
Ege İhracatçı Birlikleri Konferans
Salonu’nda düzenlenen Ege
Maden İhracatçıları Birliği’nin

2023 yılı mali genel kurul
toplantısında konuşan Alimoğlu,
2024 yılının ilk çeyreğinde
dünyanın dört bir tarafına
yaptıkları pazarlama faaliyetlerinin
ihracat artışında etkili olduğuna
değindi. (Haber Merkezi)

Mobil uygulaması 
HİZMETE GİRDİ
Aydem Perakende ve Gediz Perakende,
mobil uygulamasını tüketicilerin
hizmetine sundu. Kullanıcılar, mobil
uygulama ile abonelik işlemlerinden
fatura ödemelerine her türlü işlemlerini
anında ve hızlı bir biçimde yapabilecek.
Aydem Perakende ve Gediz Perakende
Genel Müdürü Mustafa İren,
müşterilerine en iyi deneyimi yaşatmak
için çalıştıklarını belirterek,
“Müşterilerimizin günlük yaşamlarına
değer katacak yenilikçi uygulamalarımızı
sürdüreceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Teknik geziler
tam gaz devam
Türkiye Kalite Derneği (KalDer) İzmir
Şubesi, Tire Organize Sanayi Bölgesi’nde
(TOSBİ) faaliyet gösteren Meditera
firmasına teknik gezi düzenledi. KalDer
İzmir Şubesi üyesi 20 firmanın teknik
müdür, yönetici ve mühendislerinin
katılım gösterdiği teknik gezide 
kurum içi eğitimler için kurulan
MedAkademi’nin çalışma prensipleri,
Meditera’nın kalite yönetimi ve üretim
aşamaları katılımcılara aktarıldı. Teknik
gezi fabrika turu ile tamamlandı. 
(Haber Merkezi)

İnşaat malzemesi 
dış satımı arttı
Türkiye İnşaat Malzemesi Sanayicileri
Derneği (Türkiye İMSAD) tarafından
hazırlanan İnşaat Malzemesi Sanayi
Dış Ticaret Endeksi’nin şubat ayı
sonuçları açıklandı.Buna göre, inşaat
malzemesi sanayisinin ihracatı
şubatta yıllık bazda yüzde 11,1 artarak
2,36 milyar dolara yükseldi. Söz
konusu ayda ihracat miktarı da 3,62
milyon ton oldu. İnşaat malzemesi
sanayisinin kilogram başına düşen
birim ihracat değeri şubatta 0,65
dolara geriledi. (AA)

İzmir Büyükşehir
Belediyesi ev sahipliğinde,
İZFAŞ tarafından

düzenlenen doğal taş
sektörünün en büyük
küresel buluşması
Marble İzmir
Uluslararası Doğaltaş
ve Teknolojileri Fuarı,
bugün 11.00’de
düzenlenecek törenle
29’uncu kez kapılarını
açıyor. Bu yıl Çemar

Traverten ve Mermer
ana sponsorluğunda

düzenlenen fuarda, tüm
doğal taş firmaları

Gaziemir’deki Fuarizmir’in
kapalı hollerinde yer alırken C
holünün büyük bir kısmı ile D
holünün tamamı makine ve
teknoloji firmalarına tahsis
edildi. Blok mermer alanı da
geçen yıl olduğu gibi renk renk,
çeşit çeşit bin 500’e yakın blok
doğal taşın sergileme alanı
olacak. Bu yıl Marble İzmir’de
sektör temsilcilerinden gelen
talepler üzerine alınan karar
doğrultusunda, yalnızca doğal
taş ve doğal taş ürünleri ile
makine ve teknolojileri
sergileniyor. Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay,

doğal taş ihracatının can damarı
ve sektörün dünyaya açılan
kapısı olan Marble İzmir’e
29’uncu kez ev sahipliği
yapmanın gururunu yaşadıkları
belirterek “Marble İzmir ile
Türk doğal taşının dünyaya
açılarak pazar payını artırması
sektör açısından büyük önem
taşıyor. Fuarın bu yıl Türkiye ve
dünyanın dört bir yanından 100
bine yakın ziyaretçiyi ağırlaması
bekleniyor. Fuarımızı her yıl
biraz daha büyütecek, doğal taş
sektörünün geleceğine
İzmir’den yön vereceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Marble İzmir 29. kez dünyaya ‘Merhaba’ diyecek!

17 Nisan 2024 Çarşamba 9EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Mustafa
İren

Yıllık yaklaşık yüzde 69’luk enflasyon ortamında kiracıların kara kara düşündüğünü
belirten İzmir Emlak Kulübü Başkanı Rıdvan Akgün, sistemin artık tıkandığını söyledi
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DOĞAL TAŞ İHRACATINDA
İBRE YUKARI DÖNDÜ
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“Can sıkıntısı, genellikle bir kişinin
monotonluk, tekrar, belirsizlik, yalnızlık veya
yapıcı bir şeyler yapma isteğindeki bir eksiklik
gibi faktörlerle ilişkilendirilen bir duygusal
durumdur” diyen klinik psikolog Burcu Amrağ
“Can sıkıntısı, insanın mevcut durumundan
memnun olmaması veya belirsizlik içinde
olması durumunda ortaya çıkar” ifadelerini
kullandı. Amrağ şöyle devam etti: “Rutinin, tek
düzeliğin, öngörülebilirliğin, kısıtlanmışlığın
içinde asılı kalmak. Peki ne var bu asılı
kalmışlığın içinde? Karşılanmamış ihtiyaçlar
var gidermen ve yüzleşmen gereken. Özgüven,
güç, sağlık, eğlence, sevgi, onay, bağ kurmak,
güvende hissetmek, kendin olmak gibi birçok
ihtiyaçlar.” (Haber Merkezi)

Sektörde 15'inci yılını geride bırakan Egepol
Hastaneleri, teknoloji ve insan kaynağına
yatırımlarıyla binlerce hastayı sağlığına
kavuşturdu. Nasır Group Yönetim Kurulu
Başkanı Necip Nasır, Nisan 2009'da sağlık
alanına ilk adımı atttıkları Egepol
Hastanesi'nin yanı sıra; bugün Egepol Cerrahi
ve Egepol International Hastaneleri ile İzmir,

Ege yurt dışından gelen hastalara kaliteli
sağlık hizmetleri sunduklarını söyledi. Sürekli
yatırım ilkesiyle sektörde büyüdüklerini
kaydeden Nasır, hastanelerin yurt içi ve yurt
dışında binlerce hastaya şifa olduğunu
vurgulayarak, yaklaşık bin çalışanla
Türkiye'nin sağlık sektörüne önemli katkılar
sağladıklarını belirtti. (Haber Merkezi) 

Teknoloji ve insan kaynağına yatırım

Dvitamini eksikliği bile
kulakta çınlamasebebi!

Çok fazla gürültülü ortamda
bulunmanın yanı sıra cep
telefonuyla fazla konuşmak,
kulaklık ile yüksek volümlü
müzik dinlemek, çevredeki ses
kirliliğinin artışı ve geçirilmiş
Covid-19 enfeksiyonu gibi
etkenler nedeniyle kulakta
çınlama sorununun son yıllarda
giderek yaygınlaştığı belirtiliyor.
Öyle ki günümüzde her 15
kişiden biri, hayatının bir
döneminde kulak çınlaması
problemi yaşıyor. Kulak, burun
ve boğaz hastalıkları uzmanı
Prof. Dr. Dilaver Özturan,
yaşam kalitesini düşürebilecek
şiddete ulaşabilen kulak
çınlamasının genellikle dış
kulak yolundaki kir gibi  basit
ve kolayca müdahale edilebilen
nedenlerden kaynaklansa da
bazen ciddi bir hastalığa da
işaret edebileceğini belirterek,
“Dolayısıyla kulak çınlamasında
erken tanı ve tedavi son derece
önemlidir.  Çınlamaya yol
açan etkenin erken
dönemde tespit
edilmesi tedaviye
cevabı
kolaylaştırır. Geç
kalındığında ise
örneğin çınlama
kulak tansiyonu
gibi hastalığa
bağlı gelişmişse
işitme kaybı
gelişebilir. Çınlamada
tedavi sebebine yönelik
yapılmaktadır. Nedeni tespit ve
tedavi edildiğinde çınlama çoğu
zaman sorun olmaktan

çıkmaktadır” diyor. 
Ani ve şiddetli şiddetli ses

dalgalarına maruz kalma
sonucu gelişen akustik travma,
işitme kaybının yanı sıra kulakta

çınlamaya da sebep
olabiliyor. Genellikle

aşırı yüksek sese
maruz kalan

müzisyenlerde,
gürültülü
ortamda çalışan
kişilerde ve
avcılarda oluşan

akustik travma
tedavi edilmezse

işitme kaybı kalıcı
hale gelebiliyor. 

Meniere iç kulaktaki
keselerde basınç artışından
dolayı ortaya çıkan bir hastalık.
İşitme kaybı, çınlama ve baş

dönmesi, ataklar halinde gelişen
bu hastalığın en belirgin
işaretlerini oluşturuyor.  Pek
çok tedavi seçeneğinin olduğu
meniere hastalığında stres
kontrolü  ve diyet önem taşıyor.
Dış kulak yolunda oluşan
kir ya da kulaktaki saç
gibi yabancı maddeler
de kulak çınlamasına
yol açabilen
etkenlerden.
Bunların yanı sıra
kulak zarında
oluşan delik
nedeniyle de çınlama
sorunu gelişebiliyor.
Genellikle üst solunum
yolu enfeksiyonuna bağlı
olarak gelişen orta kulak yolu
enfeksiyonları, işitme
kayıplarının yanı sıra sıklıkla

kulakta uğultu tarzında gelişen
çınlama da yapıyor. Bunun
nedeni ise enfeksiyonların kulak
yolunu tıkayabilecek şişlik veya
sıvı içermeleri. Prof. Dr. Dilaver
Özturan, orta kulak
enfeksiyonlarında nedene
yönelik tedavi uygulandığını ve
çoğu zaman yüz güldüren
sonuçlar alındığını söylüyor.
Halk arasında ‘kulak

kireçlenmesi’ olarak da
bilinen otoskleroz,

orta kulaktaki
kemikçiklerin
kireçlenmesi
sebebiyle
gelişiyor.
Daha çok
işitme kaybı

ve çınlama
belirtileri ile

kendini belli
eden otoskleroz,

kadınlarda ve genetik
yatkınlığı olan kişilerde daha
yaygın görülüyor. 
(Haber Merkezi)

Uluslararası Atom Enerjisi
Ajansı’nın (UAEA)  kanserle
mücadele amacıyla hayata
geçirdiği “Umut Işıkları”
(Rays of Hope) girişimi
kapsamında Avrupa
Bölgesindeki ilk “Destek İş
Birliği Merkezi” Ege
Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde
(EÜTF) açıldı.  

Rektör Prof. Dr. Necdet
Budak, “Ege Üniversitesi
olarak Uluslararası Atom
Enerjisi Ajansı ile on yılı
aşkın süredir iş birliği
içerisindeyiz. Ajansın;
radyasyon onkolojisi,
radyoloji ve nükleer tıp
alanlarındaki çok sayıda
eğitim, araştırma ve uzmanlık
faaliyetlerine destek
veriyoruz.
Akademisyenlerimiz, birçok
UAEA öğrencisini eğitmiş,
UAEA araştırma projelerine
katılmış ve çeşitli UAEA
misyonlarına katkı
sağlamıştır. Uluslararası

Atom Enerjisi Ajansının
kanserle mücadele amacıyla
hayata geçirdiği Umut Işıkları
projesi çerçevesinde Avrupa
bölgesindeki ilk resmi destek
iş birliği merkezi olan
Üniversitemiz, proje
kapsamında gelişmekte olan

ülkelere radyasyon onkolojisi,
radyoloji ve nükleer tıp
alanlarında bir yandan insan
gücü yetiştirirken bir yandan
da gerekli altyapıların
kurulmasına destek verecek”
diye konuştu.  
(Haber Merkezi)

Kanserle mücadelede 
EÜTF’DEN BİR İLK... 
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Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Yaşamın karmaşası, iş hayatı, gibi
günlük telaşeler sağlığımızla ilgili
konuları ıskalamamıza neden oluyor.
Yapılan ihmaller, ilerleyen süreçte
maalesef bize ağır bir hastalık olarak
dönüyor. Sağlık aslında sahip olduğumuz
en değerli varlıklardan biridir ve ona
gereken önemi vermek, hayatımızı
olumlu yönde etkileyen en önemli adım
olduğu kuşkusuzdur. Sağlığa yapacağımız
yatırımlar, hem bugünümüzü hem de
geleceğimizi şekillendirir.

Sağlıklı bir yaşam tarzı için kendimize
yapacağımız yatırımların başında sağlıklı
beslenme gelir. Günlük beslenme
düzenimizde taze meyve ve sebzeler, tam
tahıllı yiyecekler, protein kaynakları ve
sağlıklı yağlar gibi besin öğelerine yer
vermek, vücudumuzun ihtiyaç duyduğu
besinleri sağlayarak sağlığımızı destekler.
DÜZENLİ EGZERSİZ

Beslenmenin yanı sıra düzenli egzersiz
yapmak da sağlığımızı korumanın önemli
bir yolu… Yürüyüş, koşu, bisiklet sürme
gibi aktiviteler, kalp sağlığını güçlendirir,
kilo kontrolünü sağlar ve genel sağlık
durumunu iyileştirir. Egzersiz aynı
zamanda stresle başa çıkmamıza yardımcı
olur ve ruh halimizi olumlu yönde etkiler.
Sağlığımızı korumanın bir diğer yolu
düzenli sağlık kontrolleridir. Düzenli
doktor kontrolleri sayesinde potansiyel
sağlık sorunlarını erken teşhis edebilir ve
tedavi süreçlerini başlatarak sağlığımızı
koruyabiliriz. Yeterli ve kaliteli uyku
sağlıklı bir yaşam için vazgeçilmezdir. Her
gece en az 7-8 saat uyumaya özen
göstermek, vücudumuzun dinlenmesini
sağlar ve enerji seviyemizi yükseltir.
Sağlık, sadece fiziksel olarak iyi olmak
anlamına gelmez. Zihinsel, duygusal ve
sosyal refah da sağlığın önemli bir
parçasıdır. Kendimizi iyi hissetmek,
ilişkilerimizde mutlu olmak ve hayattan
keyif almak da sağlıklı bir yaşamın önemli
unsurlarıdır. Hayatın getirdiği stresle
mücadele etmek de sağlıklı bir yaşam için
önemlidir. Sağlığa bakış açısını
değiştirmek, kendimize daha fazla önem
vermeyi içerir. Kendimize iyi bakmak,
sağlıklı beslenmek, düzenli egzersiz
yapmak, stresten uzak durmak ve ruhsal
olarak dengeli olmak, kendimize olan
saygımızı artırır ve yaşam kalitemizi
yükseltir. Sağlıklı bir yaşam tarzına geçiş
yapmak bazen korkutucu olabilir. Ancak,
küçük adımlarla başlayarak büyük
sonuçlar elde etmek mümkündür. Günde
birkaç dakika egzersiz yapmak, bir öğünü
sağlıklı yiyeceklerle değiştirmek veya
stres yönetimi tekniklerini uygulamak,
sağlıklı alışkanlıkların temellerini
oluşturabilir.

Sağlıklı yaşam tarzı bir hedef değil,
sürekli bir süreçtir. Değişen
ihtiyaçlarımıza ve koşullarımıza uyum
sağlamak için sürekli olarak kendimizi
gözden geçirmeli ve gerektiğinde
ayarlamalar yapmalıyız. Başarı, sürekli
olarak ilerleme kaydetmek ve kendimizi
geliştirmekle ölçülür. Sağlık, hayatımızın
en değerli hazinelerinden biridir ve ona
gereken önemi vermek, mutlu ve dengeli
bir yaşam sürmemizin anahtarıdır.
Bugünden başlayarak kendimize
yapacağımız küçük yatırımlarla sağlıklı
bir gelecek inşa edebiliriz.

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Sağlığın
değerini
anlamak:
Kendinize
yatırım yapın

ayla1kublay1@gmail.com

Necdet
Budak

Can sıkıntısı neden olur?

Gerçekte olmayan zil sesi, hışırtı ve uğultu gibi seslerin duyulması ‘kulakta
çınlama’ ya da tıp dünyasında bilinen adıyla ‘tinnitus’ olarak tanımlanıyor 

Dilaver
Özturan
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SAYFA  11 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

11

Pınar Karşıyaka’nın
gözü üçüncülükte

KSK’de Enes ve Fatih
24 gole katkı verdi

Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/28 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Menemen İlçe, TELEKLER Köy, Yaylacivarı Mevkii, 165 Ada, 64 Parsel,
Adresi : Telekler Köyü Yaylacivarı Mevki 165 Ada 64 Parsel Menemen / İZMİR
Yüzölçümü : 2.969,09 m2İmar Durumu : 1/25.000 ölçekli İzmir Bütünü Çevre Düzeni
Planında Tarım Alanı içerisinde kalıp, 7.12. mad. tabiidir. Kıymeti : 1.781.454,00 TL KDV
Oranı : %10

2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Menemen İlçe, TELEKLER Köy, Devetepesi Mevkii, 117 Ada, 1 Parsel,
Adresi : Telekler Köyü Devetepesi Mevki 117 Ada 1 Parsel Menemen / İZMİR
Yüzölçümü : 6.325,31 m2İmar Durumu : 1/25.000 ölçekli İzmir Bütünü Çevre Düzeni
Planında Orman Alanı içerisinde kalıp, 7.19. mad. tabiidir. Kıymeti : 1.897.593,00 TL KDV
Oranı : %10

07/04/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir. 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2017921)

T.C.
MENEMEN

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/28 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Örnek No:55*

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/05/2024 - 11:33

Bitiş Tarih ve Saati : 14/05/2024 - 11:33

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/06/2024 - 11:33

Bitiş Tarih ve Saati : 14/06/2024 - 11:33

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/05/2024 - 12:03
Bitiş Tarih ve Saati : 14/05/2024 - 12:03

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/06/2024 - 12:03
Bitiş Tarih ve Saati : 14/06/2024 - 12:03
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1'inci Lig'de deplasmanda Tuzlaspor ile 1-1 berabere
kalıp bitime 4 maç kala 60 puanla 2'nci sıradaki yerini

koruyan sarı kırmızılılar, 30'uncu hafta sonunda 
en yakın rakibinin 8 puan önünde yer aldı 
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SAKARYASPOR'UN dış sahada
Erzurumspor FK ile golsüz berabere
kalmasının ardından büyük avantajını
koruyan İzmir ekibi, Süper Lig yarışında artık
geri sayıma geçti. Kalan 4 haftada
Giresunspor (D), Gençlerbirliği, Eyüpspor (D)
ve Bodrum FK ile karşı karşıya gelecek sarı-
kırmızılılar, 2 galibiyet aldığı takdirde diğer
sonuçlara bakmaksızın direkt Süper Lig'e
adını yazdıracak. Bu hafta küme düşmesi
kesinleşen Giresunspor'a konuk olacak
İzmir ekibi, maçı kazanması halinde,
Kocaelispor ve Çorum FK yenilmesini,
Sakaryaspor'un ise en az berabere
kalmasını bekleyecek.

Bu sonuçların gerçekleşmesi durumunda
Göztepe, Süper Lig vizesini erken almış
olacak. İzmir ekibi kazanmasına rağmen
rakiplerinin alacağı sonuçlarla Süper Lig'e
çıkışını ilan edemezse ise turu haftaya
taraftarı önünde Gençlerbirliği maçında
atacak. Hedefine artık çok yaklaşan Göztepe,
son olarak 2021-2022 sezonunda Süper
Lig'de mücadele etti. O sezon dramatik
şekilde lige veda eden sarı-kırmızılılar
geçen sezon ise 1'inci Lig'de Play-Off oynadı.
Çeyrek finalde Bodrum FK'ya elenen Göz-
Göz, Süper Lig hayallerini 1 sene erteledi. Bu
sezona da istediği gibi başlayamayan sarı-
kırmızılılar, teknik direktör Stanimir
Stoilov'un göreve gelmesiyle adeta şaha
kalktı. Göztepe'yi 12'nci hafta sonunda 6'ncı
sırada devralan 56 yaşındaki teknik adam, 18
müsabakaya çıktı. Bu periyotta 12 galibiyet, 4
beraberlik ve 2 yenilgi elde eden Stoilov'un
Göztepe'si 40 puanı hanesine yazdırıp Süper
Lig rotasına girdi. (DHA)

Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans
Bornova 1877'den göz
dolduran performans

BÖLGESEL Amatör Lig'de mücadele
ettiği kadronun büyük çoğunluğunu
bozmayan yeşil-siyahlı ekip, TFF 3.Lig
3.Grup'ta topladığı puanlarla play-
offlara kalmayı garantilerken, sahada
oynadığı oyunla, futbolseverlerden
tam not aldı. 

Bornova 1877, Bornova
Aziz Kocaoğlu Stadı'nda
oynadığı 13 karşılaşmada
10 galibiyet 2 berberlik 1 yenilgi
alırken, topladığı 32 puanla
grubunun iç
sahada en iyi
performans
gösteren
ekibi oldu. Bu
sezon 26
karşılaşmaya çıkan
İzmir ekibi, 14
galibiyet 5 beraberlik
alırken, topladığı 47
puanla, 51 puanlı
Erbaaspor'un altında
3.sırada yer alıyor. Bornova
1877 Spor Kulübü Başkanı
Hüseyin Ok, play-off'lara kalma
başarısı gösteren futbolcuları
tebrik ederken," Hedefimiz sezon
başında play-off'lardı ve bunu
başardık” dedi. (Haber Merkezi)

TÜRKİYE'NİN en hızlı maraton parkuru olma
özelliği taşıyan, İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin bu
yıl beşincisini düzenlediği Uluslararası İzmir
Maratonu (Maratonİzmir) 21 Nisan Pazar günü
koşulacak.

Dünya Atletizm Federasyonu tarafından Road
Race Label (Uluslararası Yol Koşusu Sertifikası)
verilen organizasyon, saat 08.00’de Şair Eşref
Bulvarı’ndaki eski İZFAŞ Genel Müdürlüğü
binasının önünden başlayacak. Atletler, 42
kilometrelik yarışta Alsancak üzerinden
Karşıyaka’ya ulaşacak ve Bostanlı İskelesi’ne
gelmeden dönecek. Aynı parkurdan bu kez Mustafa
Kemal Sahil Bulvarı üzerinden İnciraltı’na varacak
sporcular, Marina İzmir’den dönerek başlangıç
noktasında yarışı tamamlayacak. Yarışta 38 farklı
ülkeden toplam 600 sporcu mücadele edecek.

Maratonİzmir kapsamındaki 10 kilometrelik

yarışın startı da aynı gün ve aynı noktadan saat
07.00’de verilecek. Atletler, Mustafa Kemal Sahil
Bulvarı üzerindeki Köprü Tramvay durağından
dönerek, Fuar Kültürpark eski İZFAŞ binası karşı
şeridinde yarışı tamamlayacak. 10 kilometrelik
halka açık yarışta 5 bin sporcu start alacak. Toplam
5 bin 600 sporcu ile koşulacak maratona
katılacaklar kitlerini 18-19 Nisan tarihlerinde
Kültürpark içerisindeki kapalı tenis kortundan
teslim alabilecek. Sponsor ve spor firmaları ile
oluşturulan etkinlik alanında kurulacak çeşitli
stantlar ile firma etkileşimleri sağlanacak, spor
aktiviteleri ve söyleşiler ile spor dolu üç gün
geçirilecek. (DHA)
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BASKETBOL Süper Ligi’nde üst üste
galibiyetler alan P. Karşıyaka, normal
sezonu üçüncü sırada bitirmek için
kalan maçlarını kazanıp, rakibi olan
Beşiktaş’ın hatalar yapmasını
bekleyecek.Basketbol Süper Ligi’nde
bu sezon 27 maçta 19 galibiyet, 8
mağlubiyete imza atarak iyi bir
performans sergileyen P. Karşıyaka,
puan tablosunda üçüncü sırada

bulunuyor. Bir maçı eksiği olan ve
son haftalarda arka arkaya iki
mağlubiyet alan Beşiktaş ile

kıyasıya bir üçüncülük yarışı veren
yeşil-kırmızılılar, rakibinin zorlu
fikstürde kaybetmesini bekleyip, kalan
maçlarını ise kazanarak ligi istediği
konumda bitirmeyi hedefliyor. İzmir
ekibi, ligi üçüncü basamakta
sonlandırdığı takdirde play-off öncesi
önemli bir avantaj elde ederek hem 6.
ile eşleşme şansını yakalayacak hem
de ilerleyen turlarda kendisinden
daha üst sıralarda olan takımlarla
eşlemesi durumunda saha avantajını
da elde edecek. (İHA)

TFF 3. Lig 2. Grup’ta 51 puanla üçüncü
sırada bulunan Karşıyaka, bitime iki
hafta kala zirve takibini sürdürmeye
devam ediyor. Batman Petrolspor ve
Elazığspor’un hatalar yapmasını
bekleyen yeşil-kırmızılılar, 2’de 2
yapması durumunda mutlu sona
ulaşabilecek. Rakiplerinin kayıp
yaşamaması durumunda ise İzmir
ekibi, ligi bitirebileceği en iyi yerde
bitirip, play-off maçları öncesinde en
azından saha avantajını elde etmeyi
hedefliyor. Karşıyaka, play-off
oynaması durumunda ise yine Kaf-
Kaf’ın hücumdaki en büyük iki kozu
Enes Nalbantoğlu ile Fatih Taşdelen
olacak. Enes, bu sezon şu ana kadar
13 kez rakip fileleri sarsarken, Fatih
ise 11 kez skor katkısı verdi. Böylece
bu iki oyuncu yeşil-kırmızılıların ligde
attığı 53 golün 24’üne katkı verdi. (İHA)
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Anadolu Hayat Emeklilik’in düzenlediği,
Türkiye’nin kadınlara özel tek fotoğraf
yarışması olan ve yoğun bir ilgiyle takip edilen
“Kadın Gözüyle Hayattan Kareler”de 2024
yılının kazananları belli oldu. Bu sene,

“Hayata Dair”
temasıyla
18’incisi
düzenlenen
yarışmada bin
470 kadın
fotoğrafçı
arasından

“Sarıkamış Anısına” eseriyle Gülseren Boz
birinci oldu. Yarışmanın birincisi 15 bin,
ikincisi 12 bin 500, üçüncüsü 10 bin lara
ödülünün sahibi oldu. Mansiyon ödülüne layık
görülen 3 eserin her biri 4 bin TL ile
ödüllendirilirken sergilenmeye hak kazanan
38 eser sahibine ise bin liralık para ödülü
verildi. (Haber Merkezi)

BARIŞ MESAJLARI
Cumhuriyet Meydanı'nda bir araya

gelen sanatçılar performanslarını
sergiledi. Uluslararasi Aktivist
Sanatçılar Birliği Başkanı Ümit

Yaşar Işıkhan, Akdeniz
çanağında savaşın mazlum

halkları kuşattığı bir zaman
diliminde barış, özgürlük
ve demokrasi talebiyle

alanlara çıktıklarını
söyledi.

YERYÜZÜNÜN VİCDANI
Savaşların devam ettiği bir
dünyada sanatçıların evlerine

kapanma lüksünün olmadığını
dile getiren Işıkhan, "Sanatçılar,
yeryüzünün tanıkları, vicdanıdır.
En son örneğiyle Gazze'de
anneleri, çocukları ve yaşlıları

öldüren o kurşunlara karşı
barışı, sevgiyi ve kardeşliği

savunacağız ve
kazanacağız" dedi. (AA)

Renk ve desenleri
göz kamaştırıyor
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Saray, cami, türbe gibi Türk İslam eserlerinde
süsleme sanatı olarak yer verilen çini sanatı
özgün bir kültür olarak geçmişten geleceğe
aktarılmaya devam ediyor. Topkapı Sarayı
Valiaht Dairesi, Akşehir Ulu Camii, İstanbul
Takkeci İbrahim Ağa Camii ve Konya Sahip Ata
Hankahı’nda yer alan çiniler başta olmak üzere
çini sanatı, Türk İslam kültüründe akla ilk gelen
unsurlardan biri olarak varlığını koruyor. Ege
Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Sanat Tarihi
Bölümü Türk ve İslam Sanatları Anabilim Dalı
öğretim üyesi Doç. Dr. Sevinç Gök İpekçioğlu,
“Farklı teknik ve üslup özellikleriyle karşımıza
çıkan çiniler, renk ve desen repertuarı ile göz
kamaştırıcı örnekler sunmaya devam ediyor”
dedi. (Haber Merkezi)

Tasarrufu modayla
buluşturan proje
İzmir Ekonomi Üniversitesi öğrencileri, atık denim parçalarına yeniden
hayat vererek birbirinden şık ve çevre dostu tasarımlar hazırladı

‘Kadın Gözüyle 
Hayattan Kareler’
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Kuşadası Belediyesi Halk Dansları

Akademisi Spor Kulübü
(KUŞADANS), Türkiye Halk
Oyunları Federasyonu'nun
Aydın'da düzenlediği yarışmada
büyükler ve minikler
kategorisinde 3 kupa birden
kazanarak önemli bir başarının
altına imza attı. Dereceye giren
ekipler, Başkan Ömer Günel'i
makamında ziyaret ederek kulübe
verdiği destek dolayısıyla
teşekkür etti.  (Haber Merkezi)

İzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastıİzmir’i titanlar bastı

Mercedes-Benz, bu yıl 52’incisi
düzenlenen Türkiye’nin en saygın ve
köklü klasik müzik etkinliklerinden
İstanbul Müzik Festivali’ni 37 yıldır
kesintisiz destekliyor. Dünyanın en
iyi orkestralarından biri kabul
edilen Budapeşte Festival
Orkestrası ve usta piyanist
Francesco Piemontesi, Mercedes-

Benz’in katkılarıyla müzikseverlerle
buluşuyor. Mercedes-Benz
Otomotiv İcra Kurulu Başkanı Şükrü
Bekdikhan, “Kültür ve sanatın
gelişimine destek vererek sanatın
evrenselliğini ve erişilebilirliğini
artırmaya yönelik çabalarımızı
sürdürmeye devam edeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Bu  yıl beşincisi düzenlenen Uluslararası Amazon 
ve Titanlar Sanat Buluşması İzmir'de başladı.
Buluşmada barış ve kardeşlik mesajları verildi

Karya Otomobil Spor Kulübü (KAROSK) tarafından
düzenlenen Petrol Ofisi Maxima 2024 Türkiye
Ralli Şampiyonası üçüncü ayağı Rally Bodrum,
26-28 Nisan tarihleri arasında Bodrum
Yarımadası’nda adrenalin dolu bir hafta sonu
yaşatacak. İki gün boyunca devam edecek
mücadele, Cumartesi Milas-Bodrum arasındaki
3 özel etapta, Pazar da Bodrum’da yer alan 3
özel etapta yaşanacak. (Haber Merkezi)

Adrenalin dolu bir
hafta sonu olacak
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AMAÇ İSRAFI ÖNLEMEK
Moda sektöründe kumaş israfının

önlenmesi konusunda farkındalığı
artırmak amacıyla örnek bir çalışmaya
imza atan İzmir Ekonomili gençler,
yenilikçi yaklaşımlarıyla dikkati çekti.
Proje sonunda seçilen tasarımlar, 19
Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve
Spor Bayramı’nda Lee ve Wrangler
markalarının İstanbul ve İzmir’de
belirlenen mağaza vitrinlerinde
sergilenecek. 

YARATICI TASARIMLAR
Ayrıca, yaratıcı fikirleriyle öne çıkan
İEÜ öğrencileri, Karma Marka
Mağazacılık bünyesinde yer alan
markalar tarafından belirlenecek
sektörel projelerde yer alma fırsatı
bulacak. Öğretim görevlisi Elif
Tekcan, öğrencilerin denim ürün
kategorisinde üst dönüşüm
yöntemini kullanarak yenilikçi,

yaratıcı ve zanaat odaklı tasarımlara
imza attığını söyledi. (Haber Merkezi)


